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ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

 

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi  23 decembrie 2024  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului 

Local al municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului 

Huşi nr.1041 din 17.12.2024 

 

 

         Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.1041 din 17.12.2024 a fost 

convocat   în  ședință  ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de   

23  decembrie 2024 , ora  08,30.  

           La şedinţa participă: primarul  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan  , jr.Jalbă Corina-

Roxana  – consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria municipiului Huși. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă:  d-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica 

Locala, d-nul ing.Ailenei Marius – arhitect sef,  d-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul 

primarului municipiului Huși,  d-ra ec.Corozel Daniela – sef Serviciu ITL , d-na Gheorghiu 

Andreea – consilier Comp.Agricol si Cadastru, ing.Dorneanu Emilian – Serviciul Tehnic,  

ing.Mircea Claudiu, ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  public si privat, dl.Iacob 

Claudiu – inspector Comp.Autorizare-Control,d-nul Sapca Paul – sef Serviciu Administrarea 

Cimitirelor Husi. In sala de sedinta a fost si  d-nul Caciula Madalin – vicepresedinte Consiliul 

Judetean Vaslui. 

          La ședința CL Husi din  23 decembrie  2024   au   participat reprez.  presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei, în data de   

17.12.2024  a Dispozitiei nr.1041 din 17.12.2024. 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi face prezența constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție, sunt 

prezenţi la şedinţa un număr de   18 consilieri locali, din care: 

▪  17 consilieri locali sunt  prezenti fizic la sediul Primăriei mun. Huși, camera 

nr.20;  

▪   1(unu)  consilier  local   este   prezent la sedinta   folosind o platforma online 

de videconferinta( d-na  Popa Cătălina –Eugenia); 

 1(unu) consilier  local  lipseste  motivat (d-na Cătănescu Mariana-Elisabeta). 

 

            Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile (noiembrie 2024, 

decembrie 2024, ianuarie  2025) este domnul   consilier local  BOERU SERGIU .     

 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Avand in vedere ca a fost   desemnat presedinte pentru aceasta lună, dau 

cuvantul domnului  consilier local Boeru Sergiu. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru : Buna  dimineata 

tuturor !  Ordinea de zi v-a fost comunicata,  sedinta CL Husi   de  astazi,  23 decembrie  

2024,   are inscrise  pe ordinea de zi  un numar de 34 proiecte de hotarare, punctul Diverse.  

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru  :  Supun la vot ordinea 

de zi. Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   
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            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local  
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru : Ordinea de zi a 

fost aprobata  cu  18  voturi pentru). 

 

    Ordinea de zi are urmatorul continut :  

 

1. Proiect de hotărâre nr.532 din 11.12.2024 privind aprobarea modificării 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local al municipiului  

Huşi iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.513 din 11.12.2024  privind  completarea Inventarului  

bunurilor mobile care aparțin domeniului privat  al municipiului Huși - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.512 din 11.12.2024 privind modificarea Inventarului  

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.519 din 11.12.2024 privind darea în administrarea Grădiniței 

cu program prelungit  nr.12, cu  sediul în Huşi, str. I.L.Caragiale, nr.4, a imobilului ,, 

Grădinița cu program prelungit nr.13,,,  situat pe str.Luceafărul, nr.2, proprietatea 

municipiului Huși, județul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.517 din 11.12.2024 privind  însuşirea de către Consiliul 

Local al municipiului Huși a modificării    inventarului bunurilor  care aparţin 

domeniului public al municipiului Huşi , însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Huşi nr.21 din 12.04.2001  - iniţiator primarul municipiului Huşi. 
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6. Proiect de hotărâre nr.521  din 12.12.2024 privind  aprobarea darii în folosinţă 

gratuită a Centrului Social de Urgență din municipiul Huşi, judeţul Vaslui, către 

Asociaţia pentru Dezvoltarea Comunitară ECONOVA Huși, judeţul Vaslui- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.524  din 11.12.2024 privind aprobarea trecerii din domeniul 

privat  în domeniul public al municipiului Huși a imobilului Dispensar nr.3 și a 

terenului aferent în suprafață de 553 mp, situate în Huși, str.Toma Kisacov, nr.1-  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.514  din 11.12.2024 privind însușirea de către Consiliul 

Local al municipiului Huși a modificării  inventarului bunurilor mobile și imobile care 

aparțin domeniul public al municipiului Huși însuşit prin Hotărârea Consiliului Local 

al Municipiului Huşi nr.21 din 12.04.2001 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.516  din 11.12.2024 privind  aprobarea dării în folosință 

gratuită a Centrului de Recuperare Medicală pentru Adulți și Copii  Huşi, judeţul 

Vaslui, către Asociaţia Centrul Diecezan Caritas Iași, judeţul Iași- iniţiator primarul 

municipiului Huşi.  

 

10. Proiect de hotărâre nr.518 din 11.12.2024 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a unui teren  în suprafaţă de 225  mp, aparţinând domeniului public  al 

municipiului Huşi, situate pe strada Calea Basarabiei nr.103, aflat în proprietatea 

municipiului Huși, în vederea construirii, instalării, întreținerii, înlocuirii ori mutării 

rețelelor de comunicații electronice sau a  elementelor de infrastructură fizică 

necesare susținerii acestora- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.515  din 11.12.2024 privind aprobarea   schimbării  unei  

locuințe ANL  având ca beneficiar pe domnul Meleghi Georgel-Adrian, iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.534  din 17.12.2024 privind  aprobarea  vânzării unei 

locuinte tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local 

nr.191 din 27.04.2023 și Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dna 

Stoian Maria  , titulara  contractului de inchiriere nr.30867 din 27.05.2013 - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.520   din 11.12.2024 privind  aprobarea actualizării valorii 

necesară pentru efectuarea lucrărilor de montare a unei învelitori din tablă zincată 

ondulată la acoperișul Halei Agroalimentare , clădirea nouă, din municipiul Huși, 

județul Vaslui, în sumă de 217.691,88 lei cu TVA - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.522 din 13.12.2024 privind  aprobarea sumei de 39.750 lei 

fără T.V.A. necesară achiziționării unui număr de 5 buc. containere pentru colectarea 

deșeurilor periculoase și 5 buc. Containere pentru colectarea materialelor textile, în 

vederea asigurării unei colectări mai eficiente a deșeurilor municipale - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.523 din 13.12.2024 privind aprobarea  solicitării de  finanţare 

de către O.C.P.I. Vaslui, în vederea realizării lucrărilor de înregistrare sistematică, 
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având ca obiect sectoare cadastrale din cadrul UAT Municipiul Huşi- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.490 din 21.11.2024 privind organizarea rețelei școlare a 

unităților de învățământ preuniversitar din municipiul Huși pentru anul 2025-2026, 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

17. Proiect de hotarare nr.526 din 16.12.2024 privind stabilirea  impozitelor si taxelor 

locale pentru anul  2025 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

18. Proiect de hotarare nr.527 din 16.12.2024 privind aprobarea tarifelor de baza lunare 

pe metru patrat ce se vor utiliza incepand cu data de 01.01.2025  pentru inchirierea 

terenurilor si  spatiilor  din domeniul public si privat al Municipiului Husi- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

19.  Proiect de hotarare nr.528 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumurilor taxelor 

si tarifelor ce se vor utiliza la Centrul Public de Desfacere Husi incepand cu data de 

01.01.2025  - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

20. Proiect de hotarare nr.529 din 16.12.2024 privind aprobarea  nivelului  taxei de 

concesionare  ce se va utiliza in anul fiscal 2025 pentru concesionarea terenurilor 

pentru care pana la data de 31.12.2003 s-a datorat taxa teren- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

21.  Proiect de hotarare nr.530 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumului taxelor 

speciale ce se vor utiliza  pe raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.01.2025- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

22. Proiect de hotararenr.531 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumului taxei 

concesionare loc de inhumare si a taxelor ce se vor utiliza pentru serviciile funerare 

practicate in cimitirele  aflate in administrarea Consiliului Local Husi incepand cu 

data de 01.01.2025- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.525  din 13 .12.2024 privind desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului 

Sportiv Municipal  Hușana » Huși - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

24. Proiect de hotarare nr.533 din 16.12.2024 privind desemnarea  reprezentantilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului 

Municipal”Dimitrie Castroian” Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

25. Proiect de hotarare nr.535  din 17.12.2024 privind  acordarea avizului pentru 

desfașurarea activitatii de pompe funebre si similare(servicii funerare)  pe raza 

municipiului Huși de către SC   CASA  FUNERARA   LUCA   SRL - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

 

26. Proiect de hotarare nr.536  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Politiei Locale a municipiului Husi, ale caror salarii de baza sunt sub 

limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 
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27. Proiect de hotarare nr.537  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Clubului Sportiv Municipal Husana  Husi, ale caror salarii de baza 

sunt sub limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

 

28. Proiect de hotarare nr.538  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Directiei de Asistenta Sociala Husi, ale caror salarii de baza sunt sub 

limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

 

29. Proiect de hotarare nr.539  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Husi si din 

serviciile publice fara personalitate juridica, subordonate Consiliului Local al municipiului 

Husi, ale caror salarii de baza sunt sub limita salariului de baza minim brut pe tara garantat 

in plata- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

 

30. Proiect de hotarare nr.540 din 17.12.2024 pentru  aprobarea  Regulamentului  

privind eliberarea  acordului  de funcționare/autorizației de alimentație  publică  

privind desfașurarea activităților comerciale  și serviciilor de piață  de către agenții  

economici  pe raza  municipiului  Huși,județul  Vaslui - iniţiator primarul 

municipiului Huşi.   

 

31. Proiect de hotarare nr.541 din 17.12.2024 privind preluarea contractului  de 

concesiune nr.24 din 03.01.2011, a terenului in suprafata de 15,46 mp, apartinand 

domeniului privat al municipiului Husi, situat  in municipiul  Husi, str. B-dul 1 Mai, 

nr.1 - iniţiator primarul municipiului Huşi.   

 

32. Proiect de hotarare nr.542  din 17.12.2024 privind modificarea Contractului de 

concesiune nr.7944 din 21.03.2011 încheiat între Municipiul Husi și Hagiu Catalin-

Gabriel  - iniţiator primarul municipiului Huşi.   

 

33. Proiect de hotarare nr.543 din 17.12.2024 privind aprobarea prelungirii duratei unor 

contracte de concesiune pentru terenuri apartinând domeniului privat al municipiului 

Huși, începând cu data de 01.01.2025- iniţiator primarul municipiului Huşi.   

 

34. Proiect de hotărâre nr.544 din 17.12.2024 privind modificarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca 

sursa de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024  – 

inițiator primarul municipiului Huși.  

 

35. Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 
 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Inainte de a trece la discutarea 

ordinei de zi,  solicit  comisiilor  de specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de 

hotarare inscrise pe ordinea de zi a sedintei CL Husi  din  23 decembrie  2024, daca se poate?  

 Domnul consilier Focia Alexandru  : Din partea Comisiei   juridică, de disciplină și 

administrație publică – exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.  

  Doamna consilier Toma Cătălina-Tania: Din partea Comisiei  de  amenajarea 

teritoriului și urbanism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   
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 Domnul consilier Boeru Sergiu: Din partea Comisia de buget-finanţe, activităţi 

economice– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

  Doamna consilier Chetran Cela Tamara : Din partea Comisiei de învățământ, 

sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte – exista  avize favorabile  

pentru toate  proiectele  de hotarare.  

 Domnul consilier Corjinschi Ioan-Alexandru : Din partea Comisiei  de  agricultură, 

protecția mediului și turism– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de 

hotarare.   

  Domnul consilier  Matei Ionel : Din partea Comisiei  de muncă, familie, protecție 

socială, administrarea serviciilor publice furnizate, proiecte europene și relații 

externe– exista  avize favorabile  pentru toate  proiectele  de hotarare.   

 

1. Proiect de hotărâre nr.532  din 11.12.2024 privind aprobarea modificării 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare a Consiliului Local al 

municipiului  Huşi iniţiator primarul municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat Radu!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Se modifica Regulamentul, pentru ca s-a modificat 

Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr.57/2019, aici  ar fi de facut o observatie, este vorba de 

“Ordonanta de Urgenta a Guvernului”, nu de Ordonanta, cum scrie in preambulul proiectului 

de hotarare. Corect este “Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr.57/2019”. Trebuie 

modificata chestiunea asta in preambulul proiectului de hotarare, in rest sunt 6(sase) Comisii 

de specialitate, si atributiile lor, dar asta este modificarea principala, restul este copiat din  

Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr.57/2019. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru :  Trebuie sa stipulam 

acest aspect in hotarare, da? 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier  local  Sergiu  Boeru :  Domnul consilier 

Țocu Cătălin ? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Este un lucru pe care l-am adus in discutie si in cadrul 

Comisiei, si mai inainte, in cadrul sedintelor de Consiliu Local, legat de necesitatea, din 

punctul meu de vedere , de a asigura presedentia, fiecare dintre noi , pentru o luna de zile, 

este adevarat, aici este un joc democratic, se propune, se alege, dar haideti ca in decursul a 4 

ani de zile sa ne auzim macar o singura data, haideti sa ne auzim , pentru ca in mandatul 

trecut au fost persoane in consiliul local care nu au vorbit decat la depunerea juramantului, 

este important sa socializam macar in maniera asta. Propunerea mea este, chiar daca ramane 

articolul acela care vizeaza presedentia de la 1 la 3 luni, sa avem in vedere sa facem o rotatie , 

macar sa ne auzim fiecare dintre noi. 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Noi stabilisem la Comisie, la momentul la care se 

vor face propunerile , atunci se stabileste si perioada, atunci se poate stabili 1 luna de zile, 2 

luni de zile, in functie de fiecare situatie in parte. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: In Ordonanta de Urgenta a Guvernului se prevede 

exact, cum spunea si domnul consilier Bobârnat Radu… 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Stiti ca eu nu am nimic 

impotriva, poate sa conduca fiecare dintre dvs. sedinta de consiliu local. In Ordonanta de 

Urgenta a Guvernului nr.57/2019 spune “de la 1 la 3 luni”. Cum considerati  majoritatea, dar 

din punctul meu de vedere , este democratic, se fac propuneri, se voteaza, este normal sa ii 

lasam si pe ceilalti, dar asta nu se poate stipula in Regulament. 
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        Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru:  In legatura cu ce 

spuneti dvs, si aveti dreptate intr-un anumit punct de vedere, sa ii conditionam pe toti sa fie 

presedinte de sedinta. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu sa îi conditionam, sa le propunem. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Regulamentul este clar, nu 

suntem noi un partid de presedinti, Doamne –fereste, dar … 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru:  Daca exista propuneri 

de la fiecare formatiune politica , atunci putem..... 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: La Comisia juridica puteti 

decide cine va fi urmatorul presedinte de sedinta. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru :  Noi cei de la PSD nu 

ne dorim sa fim presedinte de sedinta pana la sfarsitul mandatului. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Presedintele de sedinta se alege pentru toata perioada, 

nu este ales presedinte de Comisie. In Comisia juridica sa stabilim presedintele de sedinta? 

          Domnul consilier Focia Alexandru : Putem face o propunere, eventual, dar nu putem 

noi, in Comisia juridica, sa alegem presedintele de sedinta. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnule consilier Bobârnat, 

puteti face o propunere in Comisie, de presedinte de sedinta, care va fi agreata de toti colegii. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: In al doilea rand, in legatura cu Regulamentul, 

sedintele, conform Codului Administrativ, si conform Regulamentului, sunt diferentiate, 

functie de caracterul lor, noi ne-am obisnuit sa ne intrunim , si este bine ca ne intrunim de 

mai multe ori, daca este sedinta cu caracter ordinar, sa ii dam caracter ordinar,  daca este 

sedinta cu cu caracter extraordinar, sa ii dam caracter extraordinar, sa respectam tipologia, 

iata ca in sedinta trecuta, imi aduc aminte, 2 sau 3 dintre proiectele de hotarare  indeplineau 

conditia de a fi urgente. Apoi, cu privire la ora, ora 8,30, de astazi, cu toate ca in Regulament 

se prevede ca sedintele se organizeaza la ora 15,00, nu ? Astazi este o zi exceptionala, este 

adevarat, dar ar trebui sa respectam , fiecare dintre noi are o profesie, sunt anumite situatii. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Daca imi permiteti sa intervin 

eu acuma, la ce propuneti acum dvs., noi nu stim cand este nevoie de ceva extraordinar, sau 

poate maine suntem chemati si suntem pusi in fata faptului de a semna un proiect sau nu stiu 

mai ce, sau sa modificam un deziz, am dat un exemplu. Nu cred ca astazi, luni, inainte de 

Craciun , sa tin si salariatii Primariei pana la ora 17,00- 18,00, sau pana la cat dureaza o 

sedinta CL,pentru ca in final toti vrem sa ne pregatim pentru aceasta sarbatoare a Craciunului, 

salariatii Priamariei oricum maine, fiind marti,  vin la lucru. Eu am spus sa fie intrebati toti 

consilierii pentru ora sedintei, si daca majoritatea predomina ora “x”, aceea sa fie ora de 

convocare a sedintei. Stiu ca am consilieri avocati care au procese la acea ora, sunt profesori 

care pot sa aiba ore, sunt “privati”care au nu stiu ce activitati, s.a.m.d. Ora a fost stabilita 

dupa ce ati fost sunati fiecare in parte. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar putem totusi indrepta niste lucruri! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa cum scrie si in Regulament, se considera prezent 

la sedinta consilierul care participa prin „mijloace  electronice”, deci, daca sunt situatii 

deosebite, se poate intra „online”, se considera absent consilierul care intarzie mai mult de 15 

minute, asta este prevazut in lege, iar cei care asigura prezenta... 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Au fost situatii cand  a sunat 

ca intarzie 15-20 de minute, si a fost acceptat la sedinta.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca este acceptat?! 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru :  Dar nu au fost situatii 

in care un consilier sa intarzie la sedinta CL mai mult de 15 minute. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa se precizeaza, si am spus ca sa dam totusi o 

rigoare.... 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier  local  Sergiu  Boeru :  Multumesc tuturor 

pentru interventii, supun la vot proiectul de hotărâre  completat cu “amendamentul” propus 
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de domnul consilier Bobârnat Radu (“Ordonanta de Urgenta a Guvernului nr.57/2019”).  

Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.   

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea completată   a fost adoptată cu  18  voturi  

pentru). 

 

 

2. Proiect de hotărâre nr.513 din 11.12.2024  privind  completarea Inventarului  

bunurilor mobile care aparțin domeniului privat  al municipiului Huși - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vorba despre „Casa Ralea” si „Baia Populara”, 

da? S-au incheiat procese verbale de receptie aferente celor doua obiective, da? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Da. Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr. crt.  PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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Numele şi prenumele consilierului local 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

3. Proiect de hotărâre nr.512 din 11.12.2024 privind modificarea Inventarului  

bunurilor  imobile care aparțin domeniului public  al municipiului Huși- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?  

Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa ne spuna domnul primar cateva cuvinte! 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Doriti neaparat sa auziti? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Trecem asa, si doar votam, este vorba de Gradinita 

nr.13, s-au facut niste investitii acolo, si vrem sa stim si noi!? 

           Domnul ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  public si privat: S-au facut niste  

investitii  in 2008, 2009, de catre Scoala nr.1. La inceputul anului s-a predat, si Cresa, in 

coordonarea Gradinitei nr.12. Am vrut sa marit valoarea cu investitiile facute in perioada 

respectiva, si apoi sa o predam la Gradinita nr.12.   

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim, domnule Zaharia! 

Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
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Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

4. Proiect de hotărâre nr.519 din 11.12.2024 privind darea în administrarea Grădiniței 

cu program prelungit  nr.12, cu  sediul în Huşi, str. I.L.Caragiale, nr.4, a imobilului 

,,Grădinița cu program prelungit nr.13,,,  situat pe str.Luceafărul, nr.2, proprietatea 

municipiului Huși, județul Vaslui- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: As vrea eu sa intreb, Gradinita nr.8 cand se da in 

folosinta? 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Gradinita nr.8 “trebuia sa fie 

gata” astazi  , s-a facut receptia vineri, nu am avut timp sa facem materialele de sedinta, dar si 

Liceul Agricol, si Gradinita nr.8, probabil , eu am sa le transmit directorilor ca se pot apuca 

de dotari, pana in 07 ianuarie, pana in 10 ianuarie, nu am avut timp efectiv, valorile au fost 

finalizate. Dar daca tot m-ati intrebat, la Liceul Agricol este o problema acolo, sunt 2 

contracte care de 3 ani de zile, nu reusim, am marit si valorile, impreuna, nu eu, nu se inscrie 

nimeni la achizitii,  este vorba de niste dotari cu echipamente IT, si dotarile de laborator, ma 

refer aici la epubrete, si ce mai este acolo. Nu vine nimeni.  
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Banuiesc ca asta este valabil pentru toate unitatile de 

invatamant!? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu,numai la Liceul 

Agricol.Contractul respectiv, inafara de C+M, a mai avut si niste dotari . Nu vine nimeni. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Am inteles!Dar sunt proiectele acelea prin PNRR!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Acelea sunt inchise, aici este 

vorba de POR.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Stiu, dar vroiam sa va intreb despre achizitiile prin 

PNRR, pentru dotari, in ce stadiu sunt ? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu stiu ca sunt “cam 

terminate” toate. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu s-au primit nicaieri materialele. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am sa verific, nu stiu de ce 

nu s-au primit, eu luna asta am stat mai mult pe semnarea proiectelor europene.Sa vina 

domnul Dumascu, sa ne dea lamuriri la cele afirmate de domnul Bobârnat! 

          Domnul ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  public si privat: Domnule 

consilier Bobârnat Radu, daca imi permiteti, si la Gradinita nr.8, si la Liceul Agricol , am 

facut materialele, s-a facut receptia, dar mai sunt niste facturi de achitat, noi avem o valoare, 

dar cand iti vine factura, este o diferenta, de asta , eu am vorbit personal cu doamna de la 

contabilitate, si mi s-a spus sa asteptam , azi, maine, facturile finale, sa vedem exact valorile 

finale. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La Liceul Agricol, azi il dam 

cu o valoare, apoi intervenim,  si trebuie sa il dam cu alta valoare. Nu mai putem tine copii sa 

invete dupa-amiaza, cand liceul este gata, nu o sa aiba toate gata, epubretele in laborator, 

acolo au fost probleme  la dotarile pe laboratoare. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Putem sa votam?Supun la 

vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 



Page | 12  

 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

5. Proiect de hotărâre nr.517 din 11.12.2024 privind  însuşirea de către Consiliul Local 

al municipiului Huși a modificării    inventarului bunurilor  care aparţin domeniului 

public al municipiului Huşi , însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al 

Municipiului Huşi nr.21 din 12.04.2001  - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

 

 

6. Proiect de hotărâre nr.521  din 12.12.2024 privind  aprobarea darii în folosinţă 

gratuită a Centrului Social de Urgență din municipiul Huşi, judeţul Vaslui, către 
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Asociaţia pentru Dezvoltarea Comunitară ECONOVA Huși, judeţul Vaslui- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat Radu? 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Aici este vorba de Baia Populara? Este un proiect 

comun, care a fost facut cu ECONOVA? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Baia Populara, Casa Ralea, 

Casa Moruzi, Centrul social de la Gradinita nr.5, este facut in parteneriat cu ONG-urile, in 

care contributia noastra era sa realizam constructiile, desfasurarea activitatii si a indicatorilor, 

o au aceste ONG-uri, noi asigurand doar cheltuielile de intretinere.Cam asa a fost contractul 

acum vreo 5 ani. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Se da in folosinta gratuita ECONOVA, ca sa 

efectueze niste activitati acolo, sociale! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Exact, asta a fost si tema 

proiectului. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: “Centru social de urgenta  adresat persoanelor fara 

adapost,victimelor violenței în familie, precum și a altor situații de risc social ; servicii de 

asistență socială, asistență psihologică, consiliere socială, juridică și de integrare pe piața 

muncii, de îngrijire medicala  și asigurare hrană persoanelor fără adăpost și victimelor 

violenței în familie, precum și a altor situații de risc social.” Poate ar fi bine ca aceste aspecte  

sa fie trecute si in contractul de dare in folosinta gratuita , nu stiu de ce totusi este un contract 

de dare  in folosinta gratuita , putea sa fie dat printr-un contract de comodat, in cuprinsul 

contractului vad ca este vorba de “comodant”  si “comodatar.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Asa le-am dat pe toate, nu este 

primul pe care l-am dat asa. 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Pe mine nu ma derajeaza sa fie contract de dare in 

folosinta gratuita, ideea este ca sunt totusi acolo niste lucruri care ar trebui completate, vad ca 

este contractul pe 5 ani, si ar trebui, contractul este pe 5 ani, si ar trebui ca la incetarea 

contractului sa fie mentionat si acest aspect, ca fiind o modalitate de incetare a raporturilor 

dintre parti, adica la implinirea termenului , sunt prevazute doar “prin acordul scris al  

partilor”, prin “desfiintarea titlului”, “reziliere”, ar trebui si  la implinirea termenului sa se 

prevada ca  “inceteaza contractul”, da? De asemenea, vad ca trebuie sa prezinte anual un 

raport de activitate. Din cate stiu eu, la ECONOVA este domnul Malaescu, este acelasi domn 

Malaescu care a fost si la “Totul pentru viata”, si care a avut un Proiect acolo, deasupra 

Cresei , si nu a facut nimica, a incurcat lucrurile acolo … 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu daca a incurcat 

lucrurile, din cate stiu eu, a inceput activitatea , a obtinut un fond de la Ministerul Muncii , 

din cate imi aduc eu aminte, pentru a face niste investitii acolo, dupa care aia au intrat intr-o 

insolventa, “Totul pentru viata”. 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: Da, am inteles, dupa “Totul pentru viata”, si-a 

facut o alta Asociatie, cu care acuma vrea sa faca o alta insolventa! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Oricum cladirea este a 

noastra, este data cu titlu gratuit pe durata functionarii . 
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          Domnule consilier Bobârnat Radu: Asa este, este o cladirea nou reabilitata, si ar trebui 

folosita asa cum trebuie. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar aceste este si scopul 

nostru. Daca ne uitam, nu am preluat decat datele pe care le-am avut la  finantare, este un 

contract intre  ECONOVA si Primaria municipiului Husi.  

         Domnule consilier Bobârnat Radu:Da, dar acuma se voteaza din nou contractul. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Stati un pic, eu nu v-am spus 

decat ce am facut, este vorba de proiecte cu finantare europeana, si pentru o perioada de 5 ani 

trebuie sa isi desfasoare activitatea pentru care a fost solicitata finantarea.  

           Domnule consilier Bobârnat Radu: Corect! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Aici nu se poate face nici o 

modificare, si nici o abatere,sunt niste indicatori pe care trebuie sa ii realizam in fiecare luna, 

in fiecare an, pentru ca altfel pierdem finantarea. Sa nu credeti ca nu-i vom urmari in ceea ce 

fac, in primul rand am introdus aici “persoane fara adapost”, ca stiti foarte bine ca am avut 

peste tot, in momentul in care am construit , reabilitat fosta Gradinita de la Pod la Ralea, am 

zis ca ii vom muta acolo, ca asta a fost destinatia, acum am intervenit cu Scoala nr.2, fiind cu 

ambele localuri in reparatii, si va trebui sa redeschidem spatiul acela, sa il dam pentru 

Gradinita, parca asta am facut in sedinta trecuta, nu mai stiu exact, si o sa vedem, dar din 

punctul meu de vedere, nici un ONG care a avut contracte cu noi, si-a dus la indeplinire 

obligatiile contractuale , daca domnul Malaescu nu va duce la indeplinire, va putea fi 

schimbat, activitatea trebuie sa mearga in continuare timp de 5 ani de zile, iar noi, prin 

Asistenta sociala si prin Serviciul Proiecte Europene, vom urmari in continuare . 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Asa este, dar vroiam sa propun , pentru ca la  

Art.4.18. din Contract se prevede ca trebuie sa prezinte  anual rapoarte de activitate, el poate 

sa tina 1 an de zile cladirea asta si sa nu faca nimic, asta…. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Vedeti dvs, destinatia acestei 

cladiri este pentru “persoane fara adapost”, prima  informatie o avem noi prin Asistenta 

sociala, apoi “alte situatii de risc social”, vin tot la noi la Asistenta sociala. Prima data noi 

avem informatiile si apoi ii indrumam catre ei. “Informatiile/ Situatiile” vin intai catre noi, 

prin Asistenta Sociala, prin Politie, si noi le indrumam catre ei.  

          Domnule consilier Bobârnat Radu:Era bine ca domnul Malaescu sa vina personal aici, 

sa poata sa ne …… 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu a fost anuntat de aceasta 

sedinta, nu a fost invitat, nu a fost anuntat. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu:….dea niste explicatii, avand in vedere ca 

antecedentele dumnealui in materie nu sunt prea ok. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Aveti o propunere in mod 

special de completare a contractului de dare in folosinta gratuita? 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: Da, am zis, la incetarea contractului  sa se prevada 

si “incetarea contractului prin  ajungerea la termen”.  

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare  completat cu “modificarea” propusa  de domnul consilier Bobârnat Radu. Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 
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7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea completată  a fost adoptată cu  18  voturi  

pentru). 

 

7. Proiect de hotărâre nr.524  din 11.12.2024 privind aprobarea trecerii din domeniul 

privat  în domeniul public al municipiului Huși a imobilului Dispensar nr.3 și a 

terenului aferent în suprafață de 553 mp, situate în Huși, str.Toma Kisacov, nr.1-  

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 
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12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  

1 abținere) – consilier local Brînză Andrei – Dan. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.514  din 11.12.2024 privind însușirea de către Consiliul Local 

al municipiului Huși a modificării  inventarului bunurilor mobile și imobile care 

aparțin domeniul public al municipiului Huși însuşit prin Hotărârea Consiliului 

Local al Municipiului Huşi nr.21 din 12.04.2001 - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa ne spuna domnul Zaharia despre ce este vorba! 

       Domnul ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  public si privat: La Casa Ralea ? 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Insusirea inventarului la Spital. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Suntem la punctul nr.8 de pe 

ordinea de zi, punctul nr.7 s-a votat. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Suntem la Proiectul  de hotărâre 

nr.514  din 11.12.2024 privind însușirea de către Consiliul Local al municipiului Huși a 

modificării  inventarului bunurilor mobile și imobile care aparțin domeniul public al 

municipiului Huși însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Huşi nr.21 din 

12.04.2001 . 

             Domnul ec.Zaharia Costel – Comp.adm.domeniului  public si privat: Suntem la 

Spitalul Husi, dar este vorba de Dispensarul nr.3, Casa Ralea. S-au facut investitii, le-am 

marit valoarea de inventar, am actualizat si valoarea terenului , am marit valoarea pentru a fi 

dat la Asociatia Centrul Diecezan . Despre asta este vorba, s-a terminat investitia. 

            Președintele de ședință, domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim,domnule 

Zaharia!Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 
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5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

9. Proiect de hotărâre nr.516  din 11.12.2024 privind  aprobarea dării în folosință 

gratuită a Centrului de Recuperare Medicală pentru Adulți și Copii  Huşi, judeţul 

Vaslui, către Asociaţia Centrul Diecezan Caritas Iași, judeţul Iași- iniţiator primarul 

municipiului Huşi.  

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Domnul consilier Bobârnat Radu? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Este aceeasi problema ca si la Baia Populara, aici se 

da in folosinta gratuita Centrului Diecezan Caritas Iasi. Nu stiu daca Centrul acesta are 

aceleasi antecedente ca si ECONOVA, ca si domnul Malaescu…. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Nu are. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca na aducem bine aminte, 

de cand am intrat in politica, au aparut aceste ONG-uri, “Totul  pentru viata”, “Caritas”, “Star 

of Hope”, “Surorile Morinello”, si din cate stim, in fiecare an am subventionat activitatea 

acestor ONG-uri, am urmarit  ce servicii ofereau, si de fiecare data, in fiecare an ne prezentau 

rapoarte de activitate cu tot ce faceau, si justificau banii alocati de catre noi, “5000”, “6000”, 

si nu ne mai putem indoi de calitatea serviciilor acestor ONG-uri. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Totusi noi ar trebui sa facem actele cum trebuie. Nu 

stiu daca acest contract de dare in folosinta a fost facut de aceeasi persoana, difera un pic fata 

de contractul dinainte, daca la cel dinante se spunea exact care este destinatia cladirii, aici se 

mentioneaza ca “bunurile sunt destinate desfasurarii activitatilor asociatiei.” Dincolo se facea  

trimitere la destinatia corecta, si aici in contractul de dare in folosinta ori mentionati ca 

destinatia bunurilor este “furnizarea de servicii medicale comunitare si servicii de recuperare 
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medicala pentru adulti si copii ”, ori faceti ca in celalalt contract , cu trimitere la Art.2 alin.(2) 

din prezenta hotarare. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Putem completa cu prevederile 

Art.2 alin.(2) din prezenta hotarare. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Corect este sa fie mentionat in contractul de dare in 

folosinta gratuita –“furnizarea de servicii medicale comunitare și servicii de recuperare 

medicală pentru adulți și copii”. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare  completat cu amendamentul propus de domnul consilier local Bobârnat Radu (in 

contractul de dare in folosinta gratuita sa se mentioneze “furnizarea de servicii medicale 

comunitare și servicii de recuperare medicală pentru adulți și copii”). 

 Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  completată  a fost adoptată cu  17  voturi  

pentru), 1 abținere) – consilier local Brînză Andrei – Dan. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.518 din 11.12.2024 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a unui teren  în suprafaţă de 225  mp, aparţinând domeniului public  

al municipiului Huşi, situate pe strada Calea Basarabiei nr.103, aflat în proprietatea 

municipiului Huși, în vederea construirii, instalării, întreținerii, înlocuirii ori 

mutării rețelelor de comunicații electronice sau a  elementelor de infrastructură 

fizică necesare susținerii acestora- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Solicit propuneri ptr.completare componenta Comisie  de  evaluare. 

      Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi propune: 

• Preşedinte :  Matei Ionel – consilier  local ; 

• Membri : Patrașcu Luiza  – consilier  local ; 

      Domnul consilier Focia Alexandru propune pe domnul consilier local Țocu Cătălin .  

      Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi propune:     

• Membri supleanți :  

✓ Ivanovici Georgiana - consilier  local ; 

✓ Bîrsă Ștefan – Andrei - consilier  local; 

      Domnul consilier Bobârnat Radu propune pe domnul consilier local Cocuz Adrian. 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Mai sunt alte propuneri? Daca nu 

mai sunt, supun la vot propunerile formulate anterior.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Propunerile formulate au fost aprobate  cu  18  voturi  

pentru). 
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             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  completată  a fost adoptată cu  18  voturi  

pentru). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.515  din 11.12.2024 privind aprobarea   schimbării  unei  

locuințe ANL  având ca beneficiar pe domnul Meleghi Georgel-Adrian, iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

   Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     
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          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

12. Proiect de hotărâre nr.534  din 17.12.2024 privind  aprobarea  vânzării unei locuinte 

tip A.N.L., conform Regulamentului de vanzare aprobat prin Hotararea Consiliului 

Local nr.102/23.03.2023 , modificata prin Hotararea Consiliului Local nr.191 din 

27.04.2023 și Hotărârea Consiliului Local nr.91 din 29.02.2024, catre dna Stoian 

Maria  , titulara  contractului de inchiriere nr.30867 din 27.05.2013 - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 
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3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

13. Proiect de hotărâre nr.520   din 11.12.2024 privind  aprobarea actualizării valorii 

necesară pentru efectuarea lucrărilor de montare a unei învelitori din tablă zincată 

ondulată la acoperișul Halei Agroalimentare , clădirea nouă, din municipiul Huși, 

județul Vaslui, în sumă de 217.691,88 lei cu TVA - iniţiator primarul municipiului 

Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Domnul consilier Bobârnat Radu? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnule primar, dar cand s-a facut initial estimarea, 

nu s-a luat in calcul si inlocuirea acestor jgheaburi? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Cand s-a facut estimarea de catre 

colegii mei de la Serviciul Tehnic, nu au urmarit indeaproape jgheab cu jgheab, probabil, dar 

erau jgheaburile exterioare care aratau bine dar totusi aveau niste gauri sau defectiuni de 

prindere, curgeau pe perete, si cand s-au apucat de treaba au depistat aceste probleme, apa 

curgand pe pereti. 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule Dorneanu? 

            Domnul ing.Dorneanu Emilian- Serviciul Tehnic: Este vorba si de niste “dolii” care 

erau ascunse si nu se puteau vedea la momentul evaluarii, si nu este vorba de cladirea inalta, 

este vorba de acoperisurile de la anexe, acolo au fost probleme, si au trebuit rezolvate. 



Page | 23  

 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cand lucrezi deasupra, este 

una, cand lucrezi de la zero, este alta, iar in momentul in care desfaci , gasesti altceva. Asa a 

fost si aici. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Mai sunt alte discutii ? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Mai am eu o problema, am vazut avizul Serviciului 

Buget-Contabilitate , nu conditionat,  este mentionat acolo ca, creditele bugetare sunt de “165 

mii” , creditele de angajament “1774”, in total “182.940”, diferenta pana la “217.691,88 lei 

cu TVA”? 

          Doamna d-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Trec 

direct in bugetul pe anul 2025. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Deci, avizul este favorabil fara conditionari!? Doar 

ca s-a asigurat pana acuma“182.940”!? 

          Doamna d-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: 

Initial a fost 165.000 fara TVA, nu este platitor de TVA constructorul, s-a venit ulterior cu 

propunerea asta, si atunci se va duce direct in anul 2025, la data aprobarii bugetului. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumesc frumos! Supun 

la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  

1 abținere) – consilier local Brînză Andrei – Dan. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.522 din 13.12.2024 privind  aprobarea sumei de 39.750 lei 

fără T.V.A. necesară achiziționării unui număr de 5 buc. containere pentru 

colectarea deșeurilor periculoase și 5 buc. Containere pentru colectarea materialelor 

textile, în vederea asigurării unei colectări mai eficiente a deșeurilor municipale - 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 



Page | 24  

 

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog, domnule consilier Bobârnat Radu!? 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Intr-adevar asa prevede legea, autoritatea locala 

trebuie sa se ocupe de selectarea gunoiului, inclusiv a deseurilor periculoase si  textile. Poate 

ne spune domnul primar, de ce numai 5 containere , si nu mai multe, sau mai putine, si unde 

vor fi amplasate? 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Pentru ca nu 

am avut bani, ca prima parte a investitiei, luam cate 5 containere din fiecare, sa le amplasam 

in diferite zone ale localitatii, sa vedem si eficienta lor, apoi o sa mai achizitionam , pentru ca 

o sa trebuiasca mult mai multe. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ati stabilit  unde le amplasati? 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Sa le 

achizitionam mai intai, apoi o sa stabilim unde le amplasam, nu este asa greu de stabilit, 

probabil Gara, Centru, Dric, Plopeni, Corni , s.am.d. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: In niste “puncte cheie” din 

municipiul Husi. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In special in apropierea  

punctele de colectare a deseurilor menajere. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu puteti sa estimati  daca este vorba de mai multe? 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Deocamdata, 

luam cate 5 din fiecare fel, sa vedem eficienta, si apoi mai vedem. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Alte discutii? Nu sunt, 

multumesc frumos!Supun la vot  proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 
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17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

15. Proiect de hotărâre nr.523 din 13.12.2024 privind aprobarea  solicitării de  finanţare 

de către O.C.P.I. Vaslui, în vederea realizării lucrărilor de înregistrare sistematică, 

având ca obiect sectoare cadastrale din cadrul UAT Municipiul Huşi- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

   Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de  agricultură, protecția mediului și turism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat Radu?! 

      Domnul  consilier Bobârnat Radu: Este vorba de o suma de 160.000 lei care se solicita de 

la OCPI pentru cadastrarea sistematica. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim!Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 
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19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

16. Proiect de hotărâre nr.490 din 21.11.2024 privind organizarea rețelei școlare a 

unităților de învățământ preuniversitar din municipiul Huși pentru anul 2025-2026, 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

  Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog, domnule consilier Bobârnat Radu!? 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: Reteaua scolara este aceeasi care a fost si in anul 

scolar 2024 – 2025? Cresa nu se previzioneaza a fi introdusa in reteaua scolara? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata, Cresa este in 

subordinea Gradinitei nr.12. 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: Vorbesc de Cresa Mare, nu de Cresa asta. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata, Cresa mare este 

la Ministerul Dezvoltarii, nu este inca gata. In momentul cand va fi gata, se va muta Cresa de 

aici, in Cresa Mare. Probabil ca va ramane aceeasi structura.  

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: Nu poate sa ramana asa, dupa ce se termina Cresa 

Mare, aceasta trebuie introdusa in reteaua scolara. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In ce priveste Cresa Mare, va 

trebui sa dam o hotarare separat, avem un numar foarte mare de locuri acolo, efectiv 

reabilitarea Cresei de aici o avem pe un Proiect European, abia astept sa se termine Cresa 

Mare, sa ii putem muta, si avand in vedere ca incep atat de multe lucrari, va trebui sa facem 

niste modificari de repartizare a spatiilor. In aceasta Cresa Mare va trebui sa aducem copii de 

pe “I.L.Caragiale”, ca incep lucrari si acolo, de bine , de rau, am reusit sa finalizam Gradinita 

nr.8, deocamdata, avem vechea structura de retea scolara, nu avem nimic nou, incat sa facem 

modificari in cadrul retelei scolare. Doar Gradinita nr.8. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: In regula! 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: Gradinita nr.8 este deja introdusa in reteaua scolara, 

este gradinita cu program normal. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La ora actuala, Cresa este in 

subordinea Gradinitei nr.12. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere)? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 
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6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

17. Proiect de hotarare nr.526 din 16.12.2024 privind stabilirea  impozitelor si taxelor 

locale pentru anul  2025 - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare? O scurta prezentare aici? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt aceleasi taxe, mentinute 

din anul 2019, la care s-a aplicat o indexare cu rata inflatiei. Este vorba de 2,3 pozitii, in rest 

sunt la fel. Daca toata lumea creste preturile, trebuie sa ne gandim si noi cum facem! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Este o indexare de 10,4% ,cu rata inflatiei. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Indexare cu rata inflatiei, fata 

de 2019. Am mentionat  acolo toate datele. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 
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10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere) – consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan, Cocuz Adrian, Popa 

Cătălina –Eugenia. 

 

18. Proiect de hotarare nr.527 din 16.12.2024 privind aprobarea tarifelor de baza lunare 

pe metru patrat ce se vor utiliza incepand cu data de 01.01.2025  pentru inchirierea 

terenurilor si  spatiilor  din domeniul public si privat al Municipiului Husi- iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

    Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunt aceleasi taxe de anul 

trecut. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Indexate cu rata inflatiei, dar  nu la toate , la taxele de 

la “cimitire” este alta socoteala. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dau cuvantul domnului 

consilier Țocu Cătălin! 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Aici, la acest proiect de hotarare, avem si o Anexa 

legata de taxele pentru terenurile si bazele sportive pentru Municipiul Husi, nu ? Cu siguranta 

va amintiti ca si anul trecut, si acum 2 ani de zile, cei care erau consilieri locali  in vechiul 

mandat, colegii nostri de mandat de atunci,  am facut un amendament legat de necesitatea de 

a exclude de la plata taxelor pentru folosinta bazelor sportive, a unor copii care au 

performanta, si am zis ca este o obligatie din partea noastra, a Consiliului Local Husi, sa 

acordam aceste facilitati  celor care  fac”imagine” municipiului Husi, am mai dat niste 

exemple si anul trecut , si acum 2 ani in urma, anul trecut exista un Club sportiv  care se 

numea “Pajura”, era finantat de  Municipiul Husi, primise o transa de “900 de milioane”, 

90.000 lei , si cu toate ca facea imagine Husului, era vorba de un proiect de finantare, dar in 

realitate noi il taxam , luam bani acelui Club Sportiv , pentru folosinta bazei sportive. Eu 

insumi m-am lovit de o astfel de problema, si v-am rugat anul trecut , si acum 2 ani de zile, sa 

lamurim aceste aspecte, este in favoarea Municipiului Husi, este in favoarea gruparilor 

sportive  care functioneaza, multiple, acum eu nu mai am nici o implicare , mai spuneau unii 

ca, probabil, s-a dorit functionarea mea, ca si administrator de baza de club sportiv.” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pot sa va raspund la cele 

expuse de dvs.? 
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         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Numai un pic, mai am cateva minute, si puteti sa 

interveniti, cu siguranta doresc si un raspuns din partea dvs.! Da, din punctul meu de vedere, 

ar trebui acordate niste facilitate tuturor gruparilor sportive , ori exclusa aceasta taxa, ori 

redusa, pentru ca altfel “sugrumam”functionarea acestor grupari sportive. Am participat zilele 

trecute la o activitate organizata de o scoala, si toata lumea vorbea tocmai de acest aspect. Eu 

insumi am promovat o miscare sportiva  nefinantata de parinti, si de asta indraznesc, si 

indraznesc de fiecare data  sa cer si sprijin din partea municipalitatii, nu am reusit, din 

nefericire, pana acum, dar acum doresc prin noua componenta a Consiliului Local , sa obtin 

aceasta” facilitate” pentru altii, eu nu mai sunt, copiii mei, copiii ….. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Copiii nostri. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:….nostri, sunt ai nostri, asa cum  bine spune  domnul 

Sergiu Boeru, pentru ca am reusit sa fac o colaborare cu Clubul Sportiv Municipal, si 

colaborarea asta este pe durata unui singur an, iar functie de modul in care vor evolua 

lucrurile, colaborarea va continua sau nu va continua. Noi vom gasi solutii, dar este rusinos 

pentru Husi, pentru noi ca si Consiliu Local, pentru Primar, pentru autoritatile locale, ca 

acesti copii sa fie sustinuti in continuare de parinti, de ….” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ce propunere ati avea? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”Sa excludem plata “sportive”, sa facem un 

amendament, sa amendam acest proiect de hotarare , sa excludem obligatia de a plati taxe 

pentru copiii care apartin unor asociatii/ cluburi sportive afilitate la Federatia Romana de 

Fotbal si la Asociatia Judeteana de…., dar nu vorbesc numai de fotbal,  este o deformatie, 

vorbesc si de … 

        Domnul consilier Focia Alexandru : Vorbiti  de cei care au “certificat de identitate 

sportiva (CIS)”, despre asta este vorba?! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, despre asta este vorba. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pot sa va dau si eu raspunsul? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sigur ca da. Haideti sa il 

ascultam pe domnul primar, da? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Taxele si impozitele care sunt 

prezentate  aici, sunt in baza unor  regulamente care au fost votate. Ii multumesc domnului 

consilier  Țocu ca se gandeste la imaginea mea,  dar avem un Regulament sportiv, cei care 

sunteti mai vechi in consiliu local, stiti ca am spus de mai multe ori, impreuna cu juristii de 

aici, impreuna cu cei carora le place sportul, sa gasim o solutie de modificare a 

Regulamentului, cine este supus la plata. La ora actuala, scolile, gradinitele, si toti cei care au 

activitate pe Stadion, nu plateste nimeni nimic, iar pentru Cluburi/ONG-uri private, nu este 

stipulat nicaieri ca nu se plateste. Am avut aceasta discutie, cei care sunteti mai vechi, poate 

va mai aduceti aminte, am avut-o si anul asta…. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Si anul trecut, si acum 2 ani de zile! 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:….de a modifica Regulamentul, 

impreuna cu juristii de aici, si cei carora le place sportul, se poate face un “proiect comun”, in 

momentul in care, cei care sunteti mai vechi aici, am infiintat Clubul Sportiv Municipal Husi, 

pentru ca am vrut sa evit acele discutii ca parintii platesc bani, am spus in felul urmator : 

alocam o suma de functionare Clubului Sportiv, iar toate asociatiile care sunt, ONG-uri care 

isi desfasoara activitate fara un scop profitabil, sa se afilieze, sa intre in cadrul Clubului 

Sportiv, cum a facut domnul Țocu Cătălin, in cadrul Clubului Sportiv Municipal Husi, unde 

aceeasi antrenori vor antrena aceeasi echipa, care au vrut si au inteles, ok! La ora cand 

discutam aveam doar o singura baza sportiva, un Stadion, era si imposibil sa mentii acel 

Stadion, se degrada gazonul acela daca nu il intretineai, nu il refaceai, avem acum o a doua 

Baza Sportiva, in momentul in care am introdus-o in domeniul public , acelasi lucru am spus, 

haideti sa modificam Regulamentul! Eu le-am dat celor de la mine  sa lucreze, sa modifice 

Regulamentul, astept propuneri/sugestii si din partea tuturoir consilierilor locali, fiind vorba 

de un Regulament care priveste ONG-urile, acele ONG-urile in care isi desfasoara activitatea 
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copiii din Municipiul Husi, copiii nostri, asa cum ati spus si voi. Asta este situatia efectiva, 

dar in ce priveste taxa, eu nu pot sa o schimb, este taxa de inchiriere, dar daca modificam 

Regulamentul, putem trece in acel Regulament cine este scutit de la plata, dar acum …?!” 

         Domnul consilier Focia Alexandru : Consider ca este oportuna interventia domnului 

Țocu Cătălin, eu cred ca se poate sa pastram aceasta taxa, insa, sa adaugam o situatie de 

exceptie, situatia Cluburilor Sportive identificate cu CIS, si organizatiile  non-profit sa fie 

exceptate. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: O plata sau o scutire de plata 

nu se poate face decat in baza unui Regulament. Poate sa vina Curtea de Conturi sa imi spuna 

ca nu am procedat corect?! 

         Domnul consilier Focia Alexandru: Cel mai important act deliberativ  este Hotararea 

Consiliului Local, alt Regulament nu poate sa fie cu putere superioara. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Am mai dat exemplu si anul trecut, la nivelul 

Consiliului Local  Vaslui s-a adoptat o asemenea hotarare . 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “La Vaslui au un Regulament 

foarte corect facut, domnule consilier Țocu, iar la noi Regulamentul este facut si de catre cei 

care au vechime mare in consiliul local, si din cate imi aduc eu aminte, este propus si de catre 

tine, si nu putem sa scoatem orice taxa….” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Ce anume este propus de mine? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Acel Regulament, este facut 

de mine, de catre tine (Țocu Cătălin), de catre Radu (Bobârnat Radu), asta am spus!  

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu stiu daca este facut de mine?! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Din punctul meu de vedere, 

puteti scoate orice taxa, pe mine nu ma deranjeaza, este vorba de copii, asta a fost ideea 

atunci cand am infiintat acest Club Sportiv Municipal, pentru ca parintii sa nu mai fie nevoiti  

sa plateasca bani ca sa isi poata  duce copiii sa faca miscare sportiva.“ 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Este laudabil ca s-a infiintat Clubul Sportiv Municipal 

Husi, am avut cu totii o contributie la infiintarea acelui Club Sportiv, insa, haideti sa ii 

protejam si pe ceilalti, noi cei de aici care suntem “patronii” Clubului Sportiv  Municipal , 

suntem cei care administram Clubul Sportiv Municipal, si probabil ca nu o facem foarte bine, 

nu facem Clubul acesta foarte atragator, eu sunt zi de zi alaturi de copiii Clubului Municipal 

Husi, particip la antrenamente, si nimeni nu ma poate contrazice, suport sume de bani din 

buzunarul propriu pentru a sustine activitatea sportiva, si de asta imi si permit sa 

vorbesc.Trebuie facut ceva pentru ca acest Club Sportiv Municipal  sa vina mai atragator, sa 

capteze, la momentul acesta nu se intampla asa,  si la cate de multe eforturi am facut alaturi 

de domnul Cehan, alaturi de ceilalti care functioneaza acolo, nu am reusit sa tragem copiii, sa 

atragem parintii, si toata lumea se orienteaza spre alte cluburi sportive, chiar private. Sa ne 

putem intrebarea, eu mi-am pus intrebarea , si am gasit si raspunsul, de ce se intampla asa, 

raspunsul vi-l si dau, probabil ca si incrancenarea, si ideea asta ca poate maine va disparea 

Clubul Sportiv Municipal, sau ca nu este  finantat destul, si asa este la momentul acesta, la 

momentul la care discutam sectiile sportive nu sunt finantate corespunzator. Poate nu ar fi 

trebuit, imi propusesem sa nu spun astazi,  dar pentru ca a venit vorba, Clubul Sportiv 

Municipal Husi nu are un buget corespunzator, nici echipa mare – echipa de fotbal a orasului 

nu este finantata corespunzator, si este la limita subzistentei, iar copiii acestia pe care eu i-am 

adus, si care sunt copii care fac performanta, nu sunt sustinuti financiar, tot eu am venit cu 

bani de acasa, in continuare.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu vreau sa te contrazic, 

Cătăline, dar.... 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu nu mai sunt, suntem aici, suntem impreuna, suntem 

in aceeasi barca! “ 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Am fost impreuna si inainte, 

suntem si acuma!” 
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         Domnul consilier Țocu Cătălin:“Cand spun ca suntem impreuna, ne desfasuram 

activitatea in cadrul Clubului Sportiv Municipal, nu mai reprezint acea entitate privata care 

nu a cerut niciodata bani de la Primarie. De asta spun, trebuie sa gasim o rezolvare impreuna. 

Poate eu nu am capacitatea intelectuala si fizica necesara sa gasesc rezolvare, dar impreuna, 

am adus in discutie si anul trecut, si acum 2 ani de zile, anul trecut colegii mei mi-au spus ca 

ne intrunim, si o facem, si nu s-a intamplat!” 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ati initiat un astfel de 

“proiect”? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:Da, am initiat. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Si cine nu a raspuns favorabil la 

chestiunea dvs.? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Suntem in preajma Sarbatorilor de Craciun, si nu as vrea 

sa … 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule consilier, domnule 

consilier, putem sa vorbim numai cum ne convine?! Eu va repet, si ma repet inca o data, si 

majoritatea de aici au fost cand v-am spus haideti sa initiem un Regulament, sa il modificam, 

bugetul  care il aveam acordat Clubului Sportiv , era la ora aia acordat exact pentru activitatea 

pe care o desfasura. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cate grupe avea, cati copii 

avea! 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Exact. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Echipa de seniori inseamna echipa mare. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Seniorii, echipa mare cum 

spuneti dvs, dar noi nu am prins in buget si salarii pentru ei, pentru ca am zis ca sunt 

promovari din cadrul Clubului. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Si atunci ne desfasuram 

activitatea in Liga a V-a, acum suntem in Liga a IV-a. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Haideti sa fin sinceri, eu nu 

pot sa dau bugetul Steaua, sau bugetul de la Poli Iasi, sau bugetul de la Vaslui ?! Le dau bani 

in functie de bugetul lor de activitate.” 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar haideti macar sa ii intrebam de ce buget au nevoie? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule consilier Țocu , 

pentru ca stiu ca va place sportul, si va propun  inca odata,  nu vreau sa  va  mai aduc si alte 

activitati pe care le-am desfasurat impreuna, si contra, s.a.m.d.,  vad ca aveti foarte multe 

idei, initiati acest proiect de modificare  a Regulamentului de functionare a Clubului Sportiv 

Municipal Husi, si va dau cuvantul meu de onoare, ca s-ar putea sa desfiintam CSM-ul, daca 

nu mai este, si o sa ramana baze sportive cu titlu gratuit pe care Primaria Husi le va intretine. 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar de ce sa desfiintam acest Club Sportiv? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Nu stiu, dar daca rugamintea 

mea a fost, haideti sa facem acest Club Sportiv Municipal Husi, am facut acest club, sa putem 

sa ne  afiliem, si am intrat in cadrul acestui club astfel in cat sa avem performanta in cadrul 

Clubului Sportiv Municipal, si ca toti copiii sa aiba acces gratuit, antrenamente gratuite, si in 

numele Husului….. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Numele Husului sa fie 

cunoscut. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: ….pe niste baze sportive, daca 

nu stiti cat costa intretinerea , vi le spun eu, domnule Țocu, vi le spun eu, exact cat au jucat 

toate cluburile , Pajnura, si toti ceilalti, pe Stadionul Municipal, si nu s-a platit nici o taxa, 

domnule Țocu! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:“Aoleu, vreti sa va aduc chitantele? Va aduc chitantele!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “ Dupa ce s-a infiintat Clubul 

Sportiv, dupa asta s-au platit taxe. Haideti sa trecem mai departe cu discutiile pe ordinea de 
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zi, da? Parerea mea este foarte clara, daca domnul Țocu impreuna cu juristii de la mine, sa 

initieze un proiect de hotarare cum ar vrea sa sune  continutul Regulamentului , dar … 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar astazi nu putem modifica. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…nici nu stiu daca pot sau nu 

pot , dar vrem sa scoatem in evidenta  de cat de buni suntem, dar eu nu sunt bun…. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie modificat Regulamentul.  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…mi se pare normal sa 

modificam acel Regulament. “ 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Trebuie facuta o discutie in cadrul Consiliului de 

Administratie al Clubului si acolo “se decide” modificarea Regulamentului.” 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Consiliul de Adminstratie 

poate sa vina cu o modificare de Regulament, el este beneficiarul acolo, discuta cu juristii de 

la Primarie, invita si consilierii care fac parte din “Comisia sportiva”, si mai sunt si niste 

juristi in cadrul Consiliului Local, si ma bucur ca ii avem, care pot sa modifice acel 

Regulament. Faptul ca venim sa ne facem propaganda, sau nu ne facem propaganda, pe ,mine 

nu ma intereseaza! Eu am vrut sa realizam inca un Stadion, l-am realizat, am vrut sa avem o 

baza sportiva a Primariei, a noasta, a orasului, sa nu mai fie discutiile ca le dam sume de bani, 

ca nu le cheltuie corect, sau le cheltuie corect, dar nu s-a platit, de cand sunt eu primar de 

vreo 17 ani, in ultimul an, an si jumatate, s-a pus problema platii, dar in rest toata lumea a 

jucat pe Stadionul ala cum a vrut si cand a vrut, si tot ei se plangeau ca se distruge gazonul si 

nu poate juca FC Husana!” 

      Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: “A fost deschidere din partea 

noastra sa ii ajutam”. 

      Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Exact. Asta este propunerea 

mea, modificam Regulamentul, ceea ce spunea si domnul consilier Bobârnat, putem pe data 

de 15 ianuarie 2025 sa avem o schita de Regulament, o discutam in prelalabil, dupa care o 

votam.”  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: “Si ca o completare la ceea ce 

ati spus dvs., sa stiti ca sintagma domnului Țocu Cătălin de inceput nu cred ca este in 

totalitate corecta, a cluburilor care fac performanta , pentru ca performanta simtim cu totii ca 

facem probabil, sunt 7-8 cluburi, nu numai de fotbal, sunt de judo, de handbal,de volei, de 

sah, s.a.m.d.” 

       Domnul consilier Țocu Cătălin:“Vorbeam de toate cluburile, de toate sectiile sportive.” 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: “Poate nu toate fac performanta, 

dar toti sunt copiii nostri, ai orasului, da? Eu fac un apel si catre aceste cluburi, in ideea in 

care noi de astazi demaram demersurile pentru initierea unui nou Regulament, sa vina catre 

noi, catre Primarie, si sa isi declara statutul, ca sunt cluburi afiliate, ce fac, cati copii au in 

componenta, si ceea ce ar dori de la Primarie?! Poate unii doresc Stadionul din Dric.3, altii 

poate doresc Sala de Sport, altii vor Sala Primariei, sau ce au nevoie, cu ocazia asta, poate ne 

ajuta si cei de la presa, sa dea mesajul mai departe, ca exista deschidere din partea Consiliului 

Local, dar si din partea Primariei, sa vina si ei catre noi sa ne transmita ceea ce isi doresc, si 

statutul lor.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:“ Exista si miscari culturale  care doresc sa functioneze 

in spatiile din domeniul public sau privat al Municipiului Husi.” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Au facut vreo cerere si nu li s-a 

aprobat? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:“Nu cunosc acest aspect.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Va spun eu ca nu, domnule 

consilier! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cu siguranta nu! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Inclusiv  “trupa de balet”,  
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le-am gasit alta posibilitate de a face repetitii  astfel incat sa nu plateasca nimic, cu toate ca 

incaseaza bani, asta este problema, domnule  Țocu! Daca se incaseaza bani, trebuie sa primim 

si noi bani la Primarie, da, asta este problema?! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Vreau sa spun si eu ceva, daca imi permiteti, tot legat 

de capitolul acesta, de taxe si impozite locale, o “anomalie” care trebuie corectata, din 

punctul meu de vedere, este cea referitoare la taxa care se percepe la Cinematograful Dacia 

pentru activitati desfasurate de catre “amatori” sau … 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va referiti la spectacole cu 

trupe de amatori? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:…trupe de amatori  alcatuite din  cetateni ai 

municipiului Husi. Stiti foarte bine ca domnul Romila “a incropit” o trupa de amatory, 

oameni din randul nostru, oameni ca si sportivii,si care sunt nevoiti sa plateasca o taxa de 

3000 de lei ca sa dea un spectacol. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Daca imi dati voie sa intreb, in 

ce consta anomalia? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Anomalia consta in faptul ca nu ar trebui unor 

asemenea oameni, unor asemenea spectacole cu trupa de amatori, sa le percepem noi 

asemenea taxe de 3000 lei . 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ar trebui sa le punem la 

dispozitie sala gratuit sau cum ? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar trebui sa le punem la dispozitie sala gratuit, sa ii 

incurajam, sa poata  sa isi desfasoare activitatea fara a le impune astfel de taxe.  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Bobârnat, domnule 

Bobârnat, au am inteles ceea ce ati spus dvs., sunt absolut de acord cu totul, dar deocamdata, 

eu nu am un articol de lege in care sa spuna ca dam gratuit spatiul Primariei, pentru ca cineva 

sa incaseze, sa faca bani! De exemplu, aseara a avut spectacol, a incasat bani, probabil ca a 

platit trupa, nu le-am facut bugetul, dar asta cred,  dar in momentul in care s-a aprobat 

Regulamentul Cinematografului, tot Consiliul Local Husi a aprobat , atunci nu a fost nici o 

obiectie, a fost ok, dar  Cinematograful trebuie si el intretinut, si eventual reparat, ca ma 

uitam si aseara la mocheta…. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Si vrem  sa scoatem bani de la oamenii acestia ? Au 

fost nevoiti sa isi puna “taxa de 60 de lei”, ca trebuie sa dea 3000 de lei la Primarie! 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sala are 300 de locuri! 

       Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Taxa este 

400 de lei/ora. Au vandut bilete cu valoarea de 60 de lei/bilet, si a fost sala plina. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Aveti idee de cate ori se 

intalnesc inafara zilei de spectacol pentru repetitii? Ati vazut, ati sta vreodata langa trupa asta 

sa vedeti de cate ori a facut repetitii? In suma asta de 3000 de lei, pe care ati spus-o….. 

         Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru : M-au cooptat pentru un rol, m-am dus o 

data, apoi nu am mai putut, si trupa se intalnea odata pe saptamana. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Haideti sa nu dam “o tenta 

negativa” situatiei, idea noastra nu este sa nu ii sustinem, dar  un astfel de spectacol nu 

inseamna doar ora asta in care are loc spectacolul, sau 2 ore in care se desfasoara spectacolul, 

oamenii astia se intalnesc poate si de 10 ori pana in ziua spectacolului , iar panaz atunci… 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Si vi se pare normal sa le punem biruri si taxe? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar de ce puneti problema asa? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar pot fi scutiti de astfel de taxe. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Bun, orice trupa de amatori  sa 

fie scutita de taxa , dar ei sa vina sa vanda bilete, asta spuneti ? Cat a fost biletul la spectacol? 

        Doamna consilier Toma Cătălina Tania: 60 de lei/persoana. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: 60 de lei x 300 de locuri cat 

inseamna? 18.000 lei, da? 
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        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu au fost 300 de locuri ocupate! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Dar au fost 100 de locuri? Nu 

cred ca faci spectacol cu 10 oameni! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au fost repetitiile, 3 spectacole, 

au fost un 3000 de lei,  dar si-a pus cineva intrebarea care este consumul de curent electric, 

atat vara cat si iarna, pentru ca spectacole se fac ….. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Angajatii care vin si  care 

pornesc  toate sistemele de acolo, stiti care este costul sonorizarii, a luminilor, caldura iarna, 

sau aerul  conditionat vara ? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Parca ziceati ca sustineti sportul si cultura , acuma ii 

calculati la fiecare banut? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sustin cultura, le creez  conditii, 

dar stati un pic, haideti sa facem altceva, daca vi se pare mai corect, domnule Bobârnat, 

haideti sa lasam Casa de Cultura si Cinematograful “cu titlu gratuit” pentru toata lumea?! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar sa stiti ca ati facut-o foarte 

personal, domnule  consilier Bobârnat Radu, ati adus in discutie “mesajul domnului Romila”. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Am transmis mesajul tuturor celor din trupa, mesajul 

husenilor care vor sa sustina cultura. 

        Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Dar a fost la sedinta CL si domnul Romila 

atunci cand s-au votat aceste taxe. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Asa este, doamna Toma! Mai 

este o varianta , care cred ca este cea mai plauzibila, usile la Casa de Cultura si la 

Cinematograf, sa fie deschise pentru toata lumea! Noi vom face doar reparatii si intretinere. 

        Doamna consilier Toma Cătălina Tania:Din ce? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din bugetul nostru! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar cine a cerut asa ceva, domnule primar?! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pai, nu a cerut, dar daca ma 

gandesc bine…. 

       Domnul consilier Bobârnat Radu: Treceti dintr-o extrema in alta! 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…la Casa de Cultura este Trupa 

de teatru. Haideti sa ne ducem acolo, nu sa fim manageri, da? Este Trupa de teatru la Casa de 

Cultura, unde daca domnul Romila vrea sa se duca cu trupa de amatori, poate foarte bine sa 

functioneze acolo. Domnule Romila vine cu “trupa privata”, ok, ONG-ul lui privat, nici nu 

stiu pe ce baza a vandut bilete?! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Dar nu era trupa proprie! 

        Domnul consilier Bobârnat Radu:Sa vina cu bani de acasa? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar nu ne dorim sa vina cu bani 

de acasa, dar repetitiile implica si ele niste costuri, nu ? 

 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca el (domnul Romila) cu 

trupa de amatori a avut 3 spectacole x 100 de oameni/spectacol, sa zicem, a avut 180 

milioane de lei vechi, sau 18.000 RON, chiar era asa de mult 3000 lei? 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Pentru ei era foarte mult , pentru recuzita, pentru…! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu zi ca, daca li se pare foarte 

mult, sa se duca la doamna director de la Casa de cultura, sa isi inscrie toti oamenii din trupa 

intr-o activitate la Casa de Cultura, pentru ca Cinematograful este dat la Casa de cultura, sala 

de spectacole, si nu am nimic impotriva sa nu mai plateasca. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Oameni buni, nu putem 

reglementa ceva ce inseamna “trupa de amatori.” Eu impreuna cu domnul Brînză fac maine o 

trupa de mima, dau un exemplu, venim maine si facem repetitii, vindem bilete, si tot asa, si se 

pare in regula? Trupa de amatori inseamna orice  oameni care se aduna! 
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        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Avem 2 probleme cu care se 

confrunta fiecare dintre noi, dintr-un anumit punct de vedere, interes sau mai putin interes, 

nici nu vreau sa le bag in calcul, Clubul Sportiv, taxele, modificarea Regulamentului, ii rog 

pe toti cei care sunt interesati sa le dau o mana de ajutor, ca sa nu mai  purtam discutii de  

1 ora si jumatate in consiliul local, doi, Cinematograful, tot noi am aprobat Regulamentul in 

forma aceasta. Nu am stipulat nicaieri in Regulament ca ONG-urile sunt scutite… 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar nici  macar nu este  vorba 

de un ONG aici, este vorba de niste oameni care se aduna, o trupa de amatori! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu stiu cum au incasat 

banii!? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Doresc, daca imi permiteti, apropo de plati, ca spuneati 

ca se incaseaza banii, domnul Ionut Ciobotaru, colaboratorul nostru, huseanul nostru, va 

roaga sa interveniti sa isi primeasca banii pentru spectacolul din septembrie anul curent,  

10 mii lei, si a zis ca … 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Cine, la ce spectacol? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Domnul Ionut Ciobotaru, in septembrie, Primaria 

Municipiului Husi, Trupa de week-end, da…. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: La Zilele Orasului  ? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:…la Zilele Orasului, si nici pana astazi nu si-a primit 

banii. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Din cate stiu eu, sunt platiti toti 

care au avut reprezentatii atunci, din cate stiu eu sunt platiti toti. 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Inseamna ca domnul Ionut Ciobotaru minte? 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dar dvs. cand ati vorbit cu 

domnul  Ionut Ciobotaru? 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Eu va intreb pe dvs., cu cea mai 

buna credinta,pe care o am legata de personalitatea dvs., ati fost la Casa de Cultura, cel care  

l-a contractat pe domnul Ciobotaru, sa cereti lamuriri? Sau poate este doar un zvon care…. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:Dar nu este un zvon , este un mesaj pe care am fost rugat 

sa il transmit Consiliului Local. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnul primar, sau noi in 

Consiliul Local, facem plati acuma catre domnul Ciobotaru? 

        D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Trebuia facuta 

solicitare catre Casa de cultura. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu era mai corect sa purtati 

discutia asta cu doamna director de la Casa de Cultura? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Aici vorbim de plati care trebuiau facute!? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Consiliul Local Husi, Primaria 

Husi, au aprobat organizarea Zilelor Husului, am avut un buget care ne-a fost prezentat si 

care a fost dat la Casa de Cultura. Eu nu pot sa ma duc la Casa de cultura sa fac plati nimanui 

atata timp cat vine si ne prezinta cheltuielile conform bugetului. Din cate stiu eu, dar pot sa  

verific,  stiu ca toate sunt platite. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Aveti vreo intentie sa ramaneti 

dator la vreun artist husean? 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Eu nu am ramas  nimanui 

niciodata dator, dar sunt niste lucruri care ne place sa le discutam, ca suntem informati, Casa 

de Cultura si sportul, sunt foarte frumoase, prinde la toata lumea! Sa le pun eu cat ia un club 

privat de la copii, dar nu vreau sa duc subiectul aici, stiu lucruri de la parintii copiilor, de la 

fratii lor, dar am tacut, nu vreau sa ma cert cu nimeni, vreau sa fac un sport pentru toata 

lumea din municipiul Husi, nu numai pentru cei care au bani, pentru toti copiii din municipiul 

Husi !” 
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        Domnul consilier Țocu Cătălin:Dar spuneti daca stiti, pentru ca lasatul la jumatatea 

gandului nu face bine, poate stie vreun nume de persoana, sa ne spuna si noua, care ia bani de 

la fotbal?! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Imi cer scuze, dar trebuie sa 

merg sa semnez “banca”! Nu vreu sa dau nici un exemplu! 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu este relevant! Haideti sa 

mergem mai departe cu proiectul pe care il avem, tragem 2 concluzii, asta cu scutirea acestor 

cluburi, am lamurit-o, iar dvs. domnule Bobârnat Radu sa nu credeti ca avem ceva cu “trupa 

de amatori”, ne bucuram ca si-au desfasurat activitatea , dar eu consider personal ca nu ati 

spus lucrurile asa cum sunt… 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Pai am vazut ca ati  verificat cat o platit, cat o stat ? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: ….dar nu ii verific,  eu locuiesc 

in spate la Cinematograf , si i-am vazut de cateva ori seara , la diferite ore, intrunindu-se 

acolo , probabil pentru a face repetitii. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Ar trebui incurajati cumva!         

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Sa stiti ca a fost incantatoare activitatea acelor oameni. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Eu sunt un sustinator al tuturor 

activitatilor incantatoare  din municipiul Husi, si financiar, si moral, si promotor al lor. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Aveti avantajul ca sunteti presedinte de sedinta si 

vorbiti cel mai mult. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Nu, nu vorbesc cel mai mult, 

dar multumesc ca m-ati cantarit! Domnul consilier Pascal, doriti sa spuneti ceva? 

        Domnul consilier Pascal Petru: “Am vazut ca s-au facut foarte multe discutii pe seama 

sportului, si este foarte bine, cu Clubul sportiv. In aceeasi discutie, si in acelasi proiect , as 

propune ca si cultura, si educatia , sa fie introduse cu aceeasi scutire de taxe,  eu nu sunt  de 

acord ca sa se perceapa taxa la Casa de Cultura, cu copiii care vor sa faca performanta in 

dans, dans sportiv.  Sunt echipe, sunt instructori care merg si inchiriaza la Casa de cultura o 

sala si platesc. Nu sunt de acord, indiferent ca sunt ONG-uri, si spun ca incaseaza bani, da, 

incaseaza bani,  dar cheltuielile sunt mult mai mari decat costurile pentru copii. Eu  am 

sponsorizat si sah, si fotbal, si dans popular,  dar nu este suficient, atunci Consiliul Local 

poate sa vina cu aceasta facilitate , sa fie scutiti de acele taxe. Eventual, ii putem urmari, sa 

perceapa o taxa mai mica de la copii…. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Dar este mare taxa care este 

acuma, cat este? 

        Domnul consilier Pascal Petru: Este destul de mare, ca sa inchiriezi …. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cat este suma? 

        Domnul consilier Pascal Petru: ….este in jur de 300 lei/luna. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: 300 lei/luna o sala? 

        Domnul consilier Pascal Petru: Taxa pe care o percepe de la un copil. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Taxa de inchiriere se percepe 

la sala, nu pe copil! 

        Domnul consilier Pascal Petru: O sa vedem cat si cum, si atunci putem sa impunem  ca 

taxa sa fie micsorata , care o percepe de la copii. In felul asta motivam si parintii, motivam si 

copiii  sa poata face performanta. Eu zic ca este un pas in fata sa….” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Si noi zicem la fel ca si dvs., la 

nivel empiric suma este foarte ok ca sa finantam cultura si sportul, dar  va rog sa fiti concret!? 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Deci, exista disponibilitate!? 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Concret, care este propunerea? 

        Domnul consilier Focia Alexandru: Cel mai bine ar fi sa existe un Regulament, care sa 

fie discutat inainte, sunt o multime de situatii, o multime de lucruri care trebuie analizate in 

detaliu. 
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        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va fi foarte interesant, cu mare 

drag il facem! 

         Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru: Sunt activitati care au 10 copii, sunt 

activitati care au 5 copii.  

         Domnul consilier Pascal Petru: Bun, dar se pune problema, ca s-a incasat, ce au facut cu 

banii cluburile sportive, la nivel de “barfaraie”, dar concret nu se stie mai nimic! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Aici este vorba si o tenta 

subiectiva, personala, asa se simte! 

        Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Scuzati-ma ca intervin, si avem siguranta  ca 

acea taxa/copil o sa scada daca noi acceptam aceasta schimbare de Regulament ? 

       Domnul consilier Pascal Petru: Conditionam! 

       Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Asta vroiam sa stiu. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Cand  facem Regulamentul 

acela, o sa invitam si pe “doamna de la balet”! 

        Doamna consilier Toma Cătălina Tania: Credeti ca “doamna de la balet” o sa scada 

taxa? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sub nici o forma! 

         Domnul consilier Pascal Petru: Eu cred ca se va incasa o suma mai mica/copil, si atunci, 

mai multi copii , mai multi parinti isi vor permite sa isi duca copiii, cunosc copii foarte buni 

in fotbal, de exemplu, talentati, dar parintii nu isi permit sa ii duca la cluburi de fotbal, din 

cauza taxelor  care se percep, trebuie sa ii ajutam in sensul asta, sa poata face performanta!” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:Clubul nu atrage, aici este o problema! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Bun, trebuie sa mergem si mai 

departe, desi ne face place sa stam de vorba unii cu altii, sa speram ca sunt si chestii 

constructive care vor iesi! 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 
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19.  Țocu Cătălin  - - X 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  11  voturi  pentru),  

7 abținere)- consilieri locali: Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan,  Chetran Cela – Tamara, 

Cocuz Adrian, Pascal Petru, Popa Cătălina –Eugenia, Țocu Cătălin. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va multumesc tuturor! 

 

19.  Proiect de hotarare nr.528 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumurilor taxelor 

si tarifelor ce se vor utiliza la Centrul Public de Desfacere Husi incepand cu data de 

01.01.2025  - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere)- consilieri locali: Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan,  Cocuz Adrian,  Popa 

Cătălina –Eugenia. 
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20. Proiect de hotarare nr.529 din 16.12.2024 privind aprobarea  nivelului  taxei de 

concesionare  ce se va utiliza in anul fiscal 2025 pentru concesionarea terenurilor 

pentru care pana la data de 31.12.2003 s-a datorat taxa teren- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere)- consilieri locali: Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan,  Cocuz Adrian,  Popa 

Cătălina –Eugenia. 

 

21.  Proiect de hotarare nr.530 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumului taxelor 

speciale ce se vor utiliza  pe raza municipiului Husi  incepand cu data de 01.01.2025- 

iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 
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 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere)- consilieri locali: Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan,  Cocuz Adrian,  Popa 

Cătălina –Eugenia. 

 

22. Proiect de hotarare nr.531 din 16.12.2024 privind aprobarea cuantumului taxei 

concesionare loc de inhumare si a taxelor ce se vor utiliza pentru serviciile funerare 

practicate in cimitirele  aflate in administrarea Consiliului Local Husi incepand cu 

data de 01.01.2025- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  

Domnul consilier Bobârnat Radu: Suntem cu discutiile la taxele pentru cimitire? 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu :Da. 
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            Domnul consilier Bobârnat Radu: Este aici, domnul director, poate ne prezinta 

proiectul de hotarare!? 

            D-nul Sapca Paul – sef Serviciu Administrarea Cimitirelor Husi: Vizavi de taxele de 

concesiune, le pastram din 2019, sunt aceleasi, nu s-au marit taxele de concesiune, nu s-au 

marit decat taxele care presupun “munca vie”, avand in vedere ca anul acesta s-a marit 

salariul minim pe economie de 2 ori, in toata Romania s-a marit, asta este prin lege. Tariful/ 

“munca vie” ajunge la un tarif/ora, toate manoperele sunt facute si sunt prezentate in 

materialul de sedinta. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Multumim! Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),   

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  14  voturi  pentru), 4 abținere)- consilieri 

locali: Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan,  Cocuz Adrian,  Popa Cătălina –Eugenia. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.525  din 13.12.2024 privind desemnarea reprezentantilor 

Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul de Administratie al  «Clubului 

Sportiv Municipal  Hușana » Huși - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

    Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  
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           Președintele de ședință, domnul consilier Boeru Sergiu: Solicit propuneri pentru  

desemnare reprezentanti ai  Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul de 

Administratie al  « Clubului Sportiv Municipal  Hușana»  Huși : 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi propune : 

1. domnul  consilier Matei Ionel - membru  

2. domnul  consilier Focia Alexandru  - membru  

3. domnul  consilier Cocuz Adrian  - membru . 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Alte propuneri? 

           Domnul consilier Pascal Petru  propune : 

    *domnul  consilier Țocu Cătălin  - membru  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: In acest caz, trebuie sa votam 

individual, fiecare propunere in parte. 

        Domnul consilier Focia Alexandru : Nu poate fi facuta o propunere cu un singur 

membru. 

Domnul consilier Pascal Petru : Atunci, propun : 

1. domnul  consilier Țocu Cătălin  - membru  

2. domnul  consilier Cocuz Adrian   - membru  

3. domnul  consilier  Matei Ionel   - membru  

         Domnul consilier Pascal Petru : Sunt 3 propuneri, da ? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Va rog sa notati, sa vedem ce 

supunem la vot! 

         Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi : Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan a  propus: 

1. domnul  consilier Matei Ionel - membru  

2. domnul  consilier Focia Alexandru  - membru  

3. domnul  consilier Cocuz Adrian  - membru . 

          Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi :   Domnul consilier Pascal a  propus: 

1. domnul  consilier Țocu Cătălin  - membru  

2. domnul  consilier Cocuz Adrian   - membru  

3. domnul  consilier  Matei Ionel   - membru . 

      Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan : Cate persoane trebuie sa fie in 

Consiliul de Administratie ? 

        Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din Primaria 

municipiului Husi :  3(trei)persoane. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnul consilier Cocuz 

Adrian doreste sa renunte si cedeaza domnului consilier Țocu Cătălin  propunerea. Atunci, 

haideti sa fim eficienti, da? Propunerile sunt: domnul  consilier Matei Ionel, domnul  consilier 

Focia Alexandru  , domnul  consilier Țocu Cătălin .  

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Nu, eu am 

facut 3 propuneri, si anume : 

1. domnul  consilier Matei Ionel - membru  

2. domnul  consilier Focia Alexandru  - membru  

3. domnul  consilier Cocuz Adrian  - membru . 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Daca vrei sa 

faci tu alta propunere , fa tu alta propunere  !? 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Daca domnul consilier Cocuz 

spune ca nu doreste?! 

       Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : Eu nu  

l-am auzit?! 

       Domnul consilier Cocuz Adrian : Nu vreau sa creez « dusmanii » ! 
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       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnul consilier Ciupilan 

Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi  a facut 3 propuneri, domnul consilier Pascal a 

facut si dumnealui 3 propuneri, da ? Sa fie facute prin vot secret, o sa fie votate nominal, si 

gata ! 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule consilier Cocuz, mai 

spuneti o data ce mi-ati spus mie! 

         Domnul consilier Cocuz Adrian : Nu vreau sa creez probleme ! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  propunerile 

formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi.Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Propunerile formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu 

Ioan – viceprimarul municipiului Husi  au fost aprobate  cu  14  voturi  pentru),  

4 abținere)- consilieri locali : Chetran Cela – Tamara, Donciu George – Răducu, Pascal Petru, 

Țocu Cătălin. 

 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  propunerile 

formulate de domnul consilier Pascal Petru .Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  - - X 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu - - X 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 
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5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru - - X 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  - - X 

12.  Ivanovici Georgiana  - - X 

13.  Matei  Gabriela  - - X 

14.  Matei Ionel - - X 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  - - X 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  - - X 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Propunerile formulate de domnul consilier Pascal Petru   au 

fost respinse   cu 14 abținere), 4  voturi  pentru), consilieri locali : Chetran Cela – Tamara, 

Donciu George – Răducu, Pascal Petru, Țocu Cătălin. 

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat ( consilieri locali Matei Ionel, Focia Alexandru , Cocuz Adrian).Cine este  

pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta 
 

absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  completată   a fost adoptată cu  18  voturi  

pentru). 

 

24. Proiect de hotarare nr.533 din 16.12.2024 privind desemnarea  reprezentantilor 

Consiliului Local al Municipiului Husi  in Consiliul de Administratie al Spitalului 

Municipal”Dimitrie Castroian” Husi - iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Solicit propuneri pentru  desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 

municipiului Husi in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal „Dimitrie Castroian” 

Husi.  

      Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi propune : 

 Membri:  

- doamna Ivanovici Georgiana - reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Focia Alexandru  – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- domnul   Țocu Cătălin – reprezentant  Consiliul Local Husi. 

 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Solicit propuneri pentru  

desemnarea supleantilor  reprezentantilor Consiliului Local al municipiului Husi in Consiliul 

de Administratie al Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian “ Husi . 

Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi propune : 

 Membri supleanti: 

- doamna Băhnăreanu Mariana  – reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Dumitrel Georgel  – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- doamna Filote Gena  – reprezentant  Consiliul Local Husi.” 

         Domnul  consilier   Țocu Cătălin: Eu am speranta ca ma va propune domnul primar, ca 

si reprezentant al dumnealui . 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca te-as propune ca si 

reprezentant al primarului , te pot schimba oricand. 

         Domnul  consilier   Țocu Cătălin: Eu m-as bucura sa ma schimbati, sa ma puneti cand 

doriti dvs.?! 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu va doresc mult succes in 

continuare!  

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule consilier Bobârnat 

Radu, va rog sa luati cuvantul! Prima mea intrebare este daca aveti de facut vreo propunere? 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: Nu , nu am de facut nici o propunere.  

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Vreau sa supun la vot 

propunerile formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan. 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: Supuneti la vot propunerile impreuna cu proiectul 

de hotarare la sfarsitul discutiilor. Deocamdata, dezbatem pe marginea acestui proiect de 

hotarare! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Bun, dar daca nu aveti de 

facut propuneri, de ce ma impiedicati sa supun la vot propunerile? 

         Domnule consilier Bobârnat Radu: Pentru ca am de discutat o problema la acest proiect 

de hotarare, da? 
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          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Numai ca insistati, va dau 

cuvantul. Va ascultam cu drag! 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Nu, ca insist, dar ca presedinte de sedinta ar fi 

trebuit sa stiti ca ori de cate ori un  membru in Consiliu….., va rog sa fiti un pic mai temperat, 

da? 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Si nu am facut-o pana acuma? 

Si dvs. ar trebui sa fiti un pic mai echilibrat! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule presedinte, vine 

Craciunul, va rog sa mergem mai departe cu discutiile! 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Va rog, haideti sa il ascultam 

pe domnule consilier Bobârnat Radu!? 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Prin acest proiect de hotarare se abroga si HCL 

nr.107 din 29.02.2024, prin care am fost numit si eu in Consiliul de Administratie al 

Spitalului, si HCL nr.323, acolo se mentioneaza tot 29.02.2024, cred ca este o greseala. 

          D-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala: Este o eroare. 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Cred ca HCL 323 este de prin luna august? 

          D-na Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala:Da, HCL 323 este din 

14.08.2024. 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Atunci a fost numita doamna Ivanovici in locul dnei 

Toma Tania care si-a dat demisia. La abrogarea acestei hotarari, si la incetarea mandatului 

meu, trebuie sa spun si eu cateva cuvinte despre activitatea mea ca membru in CA al 

Spitalului Municipal “D.Castroian” Husi.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule consilier Bobârnat, 

corect ar fi, nu am nimic impotriva, corect ar fi fost sa  fi prezentat un Raport de activitate 

intregul Consiliu, dar puteti sa ne spuneti doar dvs. punctul dvs. de vedere, este binevenit!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “O sa va prezint si un Raport scris, daca asta va 

incalzeste!?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Eu am facut referire la 

Raportul de activitate al intregului Consiliu de Administratie, nu numai al dvs.personal!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Am facut Raport scris ori de cate ori au fost 

probleme, da,  au fost foarte multe probleme  la Spital , si sunt in continuare.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “O sa le rezolvam!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Ma indoiesc, daca nu le-ati rezolvat intr-atata 

timp?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “In Husul asta nu se poate 

rezolva nimic, domnule Bobârnat!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Ultima sedinta a Consiliului de Administratie la 

Spital a avut loc vineri, cand, ca de obicei, domnul manager ne-a primit cu ostilitate , cu 

sfidare, si cu aroganta, nu as vrut sa ne dea nici un fel de informatii cu privire la activitatea 

economica a Spitalului Municipal Husi, am primit de la directorul economic “niste lucruri 

scrise” in ziua respectiva,  fara sa ni le explice, fara sa ni le justifice nimeni, domnul director 

economic in momentul in care a fost sunat sa vina la sedinta Consiliului de Administratie  a 

zis ca este la Trezorerie si ca nu poate sa vina, iar managerul a zis ca el nu se pricepe la 

contabilitate si ca nu poate sa ne dea nici un fel de relatii. Cert este ca, din actele care ne-au 

fost trimise in dimineata de vineri, rezulta o situatie economica destul de grava a Spitalului , 

din contractul pe care il are Spitalul cu Casa de Asigurari de Sanatate, nu au fost si nu vor fi 

realizate in jur de 70 miliarde de lei vechi, adica 7 mil.de lei noi. Este o suma foarte mare, pe 

care Spitalul a pierdut-o , ca urmare a managementului defectuos, din punctul meu de vedere, 

care s-a exercitat acolo. Consiliul Local a alocat la un moment dat niste bani pentru 

transportul medicilor de la Iasi, pentru ca s-a solicitat in mod insistent sa se faca , sa se 

gaseasca o solutie cu privire la acest aspect, dar nu au fost cheltuiti pentru asa ceva, medicii 
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sunt in continuare nemultumiti din acest  punct de vedere, banii au fost cheltuiti pentru a se 

achita furnizorii de medicamente, nu stiu daca exista…..  

        D-na  ec.Trofin Safta – consilier Cabinetul primarului municipiului Huși: Cu aprobarea 

Consiliului Local Husi! 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu:…, da, ma rog?!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pot sa vin eu cu o completare?! 

       Domnul  consilier Bobârnat Radu: Lasati-ma sa termin ce am de spus si apoi interveniti 

dvs., da? Nu vreau sa fac dialog! 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: ”Vreau sa spun ca, Spitalul 

Judetean Vaslui, si-a cumparat alt  autocar,  s-a trimis o adresa catre noi ca sa preluam 

vechiul lor autocar, care este in conditii perfecte  de functionare, ca sa facem transportul 

medicilor  care fac naveta de la  Iasi, urmand ca Spitalul sa isi faca calculele, ce sume de bani 

le-ar plati in activitatea de transport public, nu este nimeni aici, dar asta implica niste  

manageri, niste reprezentanti, s.a.m.d., numar de soferi, niste norme, locuri de garare, dar 

intre timp a intervenit un fenomen, nu stiu daca este real sau nu, pentru ca este o problema cu 

tot CA, este o problema cu tot Spitalul in general, sper ca in noul CA sa putem discuta in 

niste termini mult mai calmi, incat sa vedem ce se intampla in realitate, pentru ca nu isi 

realizeaza numarul de cazuri  pentru ca nu vin bolnavii, nu pot sa faca  bolnavi  din propria 

initiativa. Faptul ca presa da in Spital, nu mai conteaza, poate ….. 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Nu in Spital, managerul este  de vina  acolo!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…managerul este de vina, cum 

spune domnul Bobârnat, dar omul are indicatorii tehnico-economici, stiam de suma asta si eu, 

este o suma pe care ei nu au incheiat cazuri decat pe 82% din 100%.... 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “79%”. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…79%, dar eu am avut 

informatia de 82%,… 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Nu este actualizata.” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…au pierdut niste bani din 

bugetul lor, care efectiv inseamna desfasurarea activitatii, o sa vedem si care a fost motivul, 

dar lupta asta care este tot timpul intre “X” si “Y” la Spitalul Husi, nu face sa ajunga la presa 

decat exact ceea ce face ca omul sa se ingrijoreze, poate au dreptate, poate nu, eu nu am de 

unde sa  stiu care este realitatea, dar am fost la 2 sedinte ale CA de la Spital in care a iesit 

“razboi”, razboi intre membri si director, ok,…   

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Din vina cui, domnule primar, din vina cui?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…si am jurat ca nu mai vin, 

astept rapoartele scrise! 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Dvs. stiti cum se comporta managerul cu membrii 

Consiliului de Administratie?” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Stiu cum se comporta 

managerul, dar stiu si cum se comporta unii  membri ai Consiliului de Administratie.” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Poate sa va spun si dna Ivanovici, ca a fost si dansa 

acolo, cum ne-a sfidat , cum ne-a jignit, cum ne-a …. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Cand este evaluarea, d-na 

Filote?” 

        Doamna jur.Filote Irina – sef Serviciu Administratie Publica Locala: In luna aprilie. 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Nu in aprilie, legea prevede ca pana la 31 mai , si ar 

trebui , ca si anul trecut, sa se faca in luna februarie. Legea prevede ca pana la 31 mai!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“ Putem sa facem si in ianuarie, 

trimiteti-i adresa, cand este termenul legal, si vedem! Sa isi  prezinte indicatorii de 

performanta! 
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        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Sa se faca in luna februarie, sa se faca evaluarea cat 

mai curand pentru ca eu cred ca si anul acesta o sa iasa cu “insuficient”, cu “suficient”, ca si 

anul trecut.”  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“ Fiind vorba de “7000 lei”, 

poate iese “insuficient”, nu am de unde sa stiu!” 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “7 milioane lei. Daca iese cu “suficient” ca si anul 

trecut, trebuie demis obligatoriu!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“ Din punctul meu de vedere, 

am crezut, ca daca am schimbat CA la Spital , si te vei duce acolo, am crezut ca vei gasi… 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Si este vina mea?” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:…nu, o cale de comunicare, dar 

din prima v-ati luat “la razboi”!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Pai, ce fel de razboi, daca el nu vrea sa dea  nici un 

fel de informatii ?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Domnule Bobârnat, am fost 

de 2 ori, o data a fost si domnul  Boeru cu mine, ce pot sa fac, sa aplanez  niste certuri intre 

“X” si “Y”, nu pot sa ii dau afara decat dupa anumite criterii , ca altfel patesc cum a patit cel 

de la Drobeta Turnu Severin,  a platit 5 ani la un medic, ca director !” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Ca sa inchei, in mandatul pe  care l-am  avut,  

intr-adevar, o comunicare extrem  de deficitara cu un manager care nu a vrut sa dea nici un 

fel de acte, nici un fel de informatii, ma intreba daca am drept de acces la documente cu 

caracter personal, si ca nu pot verifica contractele de munca ale medicilor, tot felul de  

piedici.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Acolo, la contractele de munca 

ale medicilor, este vorba de date cu caracter personal….” 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Este gresit, este gresit, CA are tot dreptul asta, dar 

nu intram aici pe chestiuni juridice! Am facut cerere  de a fi revocat din functie, domnule 

primar, este o chestiune importanta , am facut cerere de revocare din functie, ati zis ca nu 

aveti motive!”  

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Nu, eu am inaintat-o  pentru 

“viza de legalitate”! 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “L-ati tinut in brate, asta este!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Eu nu tin pe nimeni in  brate, in 

brate poate tineti dvs. pe altii!”  

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “L-ati tinut in brate!” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“Eu am facut tot ce mi-a stat in 

putinta sa avem acest Spital, sa il dotam,  si sa avem medici. Mai mult nu vreau sa comentez, 

cand am inceput activitatea in 2009 …. 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Domnule primar, mamagerul acesta a adus Spitalul 

intr-o situatie  aproape de faliment!” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:“…2010, 2012, cu niste 

conflicte, in care unii pleaca, unii vin, s.a.m.d., in realitate dvs. cunoasteti situatia de la Spital, 

dar sa stiti ca eu o stiu mai amplu decat dvs., dar efectiv lipsa medicilor, lipsa colaborarii 

medicilor vechi cu cei noi care vin, discutiile care apar, domnule Focia dvs. stiti foarte bine 

care este situatia, pleaca. Imi aduc aminte ca arau 200 de oameni care spuneau sa nu plece o 

dna doctor pediatru, nu ii mai retin numele… 

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Dna doctor Terza. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: ….dna Terza, din diverse 

motive.Ce pot sa fac, nu pot eu sa opresc, nu pot eu sa modific…” 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Sa stiti ca multi medici au plecat si din cauza 

caracterului acestui domn!” 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu nu contest ce spuneti dvs, 

dar nu vreau sa dezvoltat un subiect care il stiu mai multi oameni, da? Eu sper ca, noul 

Consiliu de Administratie sa poata colabora, iar, doamna Filote, va rog, cat de repede se 

poate, sa facem evaluarea lui, da?”  

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Eu vreau sa aduc in discutia Consiliului Local 

Husi, urmatoarea chestiune, dupa cum stiti si din presa, cunoasteti problema doctorului 

Tătaru. Domnul dr. Tătaru a avut o interventie din partea Parchetului de a functiona la Spital 

o anumita perioada de timp, i s-a ridicat aceasta interdictie , si acum ar fi avut dreptul sa 

mearga la Spital in continuare. Managerul Popa, nu stiu daca s-a consultat cu dvs. sau nu, 

pentru ca el este subordordonat Consiliului Local si Primarului, a hotarat de la sine putere, sa 

interzica sa profeseze in continuare la Spital. Vreau sa intreb Consiliul Local, si daca este 

cazul vrem sa votam , sa transmitem o adresa managerului Spitalului, daca Consiliul Local 

este de acord cu aceasta hotarare, cu aceasta hotarare pe care a luat-o dumnealui de a nu-i mai 

permite domnului dr.Tătaru sa profeseze in cadrul Spitalului.” 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Domnule consilier Bobârnat 

Radu, nu am avut acces la nici una din datele din care spuneti dvs, iar cazul  dr.Tătaru, ca si 

alti oameni din judetul Vaslui, nu ne face bine in primul rand judetului, doi, suspendarea 

contractului de munca a domnului dr.Tătaru a venit in baza unei hotarari judecatoresti, 

presupun, nu stiu, presupun!?” 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Nu, a venit in baza unei “Ordonante din partea 

Parchetului”, ordonanta care in prima faza a fost mentinuta, iar apoi Inalta Curte de Casatie a 

anulat aceasta ordonanta….. 

       Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Nu, nu, eu va intreb pe dvs., eu  

va intreb pe dvs, acuma, ca directorul nu este aici,… 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu:…si ia permis  dumnealui sa profeseze.Chiar DNA-ul 

a trimis o adresa  la Spital ca sa anuleze Ordonanta de suspendare de drept, pentru ca s-a 

revocat controlul judiciar.” 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Deci, din punctul meu de 

vedere, din punctul meu de vedere, si nu am nimic impotriva, sunt de acord cu orice, atata 

timp cat este respectat cadrul legal de suspendare, si cadrul legal de reangajare….” 

         Domnul consilier Focia Alexandru :  “Si mai este o problema, domnule primar, in presa 

a aparut deja acea Decizie de suspendare a domnului dr.Tătaru, ideea este ca exista un 

Tribunal care are competente pe litigii de munca, noi, ca si Consiliu Local, nu putem sa 

intervenim si sa spunem ca este legal , sau nu este legal, oportun sau nu!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Eu vreau sa stiu care este punctul de vedere al 

angajatorului?” 

         Domnul consilier Focia Alexandru : “Angajatorul este Spitalul!”.  

         Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Angajatorul este Spitalul, Consiliul Local este peste 

Spital!” 

 

 

           Domnul consilier Focia Alexandru : “Nu ar trebui sa ne bagam noi in asa ceva, nu este 

atributul nostru!” 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: “ Ideea este…, asta vreau sa stiu?!” 

           Domnul consilier Focia Alexandru : “Nu este atributul nostru!” 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Cum sa nu fie atributul nostru, daca este in 

subordonarea  noastra!?  

           Domnul consilier Focia Alexandru : “Sa analizam o decizie de suspendare a unui 

contract de munca ?” 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Contestarea la Tribunal este separata! Eu vreau sa 

stiu care este punctul de vedere al Consiliului Local?! ” 
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          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule  consilier Bobârnat 

Radu, punctul meu de vedere este ca am nevoie de medici!” 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Si atunci, domnule primar, daca este vorba de o 

“suspendare facultativa”,  care este pozitia Consiliului Local Husi ?” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Ma lasati sa intervin si eu, ma 

lasati sa intervin si eu, domnule Bobârnat, v-am ascultat,deci, repet, Spitalul are nevoie de 

medici! Nu cred ca unul din membrii Consiliului , si mai mult ca  s-a vehiculat prin presa, eu, 

am avut vreo treaba la ceea ce s-a intamplat, caz nefericit, dr.Tătaru. Mai mult decat atat, a 

aparut in presa si declaratia  fostului manager , si nu cred ca, am inteles ca tot avocatii 

apararii  au fost foarte multumiti de cum a aparut declaratia, ca probabil s-a bazat pe realitate, 

nu am stat sa intreb, dar nu cred ca vreunul de aici , si nici dvs., puteti vota peste lege. Daca 

are dispozitie legala sa fie din nou, nu vad motivul pentru care nu are. “ 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Este vorba de o “suspendare facultativa”! Care 

este pozitia Consiliului Local ?” 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:” Domnule  consilier Bobârnat 

Radu, va cred, in calitate de aparator al domnului dr.Tătaru, pe cuvantul meu de onoare va 

spun  ca, dupa ce imi termin toate treburile, merg la Spital , si daca aceste documente  care le 

spuneti dvs.sunt venite, si atunci voi avea o discutie privata, eu cu el. Dar exact cum spune 

domnul Focia, trebuie sa il cred si pe dansul, si el este avocat, nu numai dvs., avem de 

respectat niste legi, eu nu pot sa imi asum nimic.  

            Domnul  consilier Bobârnat Radu: “Dar v-a cerut cineva sa nu respectati legea? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”In momentul in care au 

aparut scandalurile in presa, si cu ala, si cu ala, am zis, iar suntem pe prima pagina , iar 

suntem pe toate televizoarele, Husul!”  

           Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Domnule presedinte, stiti ca am facut o propunere, 

si vreau sa fie supusa la vot!” 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Am inteles, dar sa permitem 

si domnului consilier Țocu Cătălin sa vorbeasca, da? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:”Da, mai ales ca este  nou in 

Consiliul de Administratie.” 

           Domnul  consilier Țocu Cătălin: “Inca nu s-a votat, dar este bine ca anticipati, nu stiu 

daca voi fi sau nu voi fi membru in Consiliul de Administratie la Spital, dar era o chestiune 

asupra caruia vroiam sa intervin, s-a emis deja, trebuie sa confirm ca si jurist, ca si avocat, 

“sustinerile” domnului Focia Alexandru. Atata timp cat s-a emis un act administrativ, a intrat 

in circuit, nu putem noi interveni, noi putem sa facem discutii pro sau contra domnului dr. 

Tătaru, sau managerului Spitalului, dar nu putem sa intervenim, nu ai sa te superi pe mine… 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Sa nu ma supar, dar esti  subiectiv acuma!” 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin:…am incercat doar sa…. 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Nu poti sa imi spui mie prostii din astea, eu doar 

stiu ce am spus, si stiu legea!” 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Va rog domnilor, haideti sa ne 

calmam! 

           Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Eu nu intervin acuma in  actul de decizie al 

managerului! Eu vreau sa supun Consiliului Local , la vot, daca este de acord cu aceasta 

decizie, pentru ca o sa ma duc si in Tribunal, o sa ma duc si in Tribunal cu decizia, dar vreau 

sa stiu care este pozitia Consiliului Local ?” 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: “Nu sunt de acord cu chestiunea asta, de “a spune 

prostii”, pentru ca si eu, stii foarte bine, domnule Radu, si eu sunt parte, sunt aparator al 

unora dintre cei cercetati in dosarul asta, sau care au fost cercetati si care au primit acum o 

solutie. Dar eu nu doresc sa ma exprim din punct de vedere juridic, juridic legat strict de 

dosar, dar din punct de vedere administrativ lucrurile asa stau, cum le-a prezentat domnul 

consilier Focia, atata timp cat s-a emis deja o Decizie de catre managerul Spitalului , bun sau 
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rau, eu nu comentez, l-am criticat, stii foarte bine, l-am criticat pe manager atunci cand a 

trebuit , dar aici s-a emis o Decizie, nu putem face noi discutii ca este buna sau rea, nici 

macar Consiliul Local , nu poate!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Serios?” 

         Domnul  consilier Țocu Cătălin: “Nu putem!” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Eu zic ca poate, eu zic ca poate, daca avem nevoie 

de medici, este vorba de o “Decizie facultativa”, care este pozitia Consiliului Local in aceasta 

chestiune facultativa?” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Domnule Bobârnat, pe 

cuvantul meu de onoare, tind sa va dau dreptate, dar daca tot aveati de gand sa puneti un 

subiect asa, nu credeti ca era corect sa ne aduceti niste documente, noi , acum, trebuie sa va 

credem pe cuvant.” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Mai inainte spuneati ca sunteti cunoscator a 

situatiei, acum nu mai sunteti cunoscator?” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Eu urmaresc procesele lui 

Popescu, lui Ionescu, sau a dr.Tătaru, nu! 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Deci nu stiati ca s-a emis o Decizie de suspendare 

facultativa?” 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Am citit in presa, nu am primit 

asa ceva la unitate.” 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Nu v-a informat ca avea de gand sa il suspende,chiar 

daca  Procuratura ii da voie sa profeseze.” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Domnule  consilier Bobârnat, 

dvs. astazi puteti sa sustineti orice, va dau cuvantul meu de onoare, ar trebui sa va cred  sau sa 

nu va cred. Macar daca veneati cu niste argumente , cum sa ii spun eu cuiva acum , cand doi 

avocati de acelasi rang cu al dvs., spun ca nu este corect.Ma scuzati!” 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu:“ Eu nu cred ca au zis ca nu este corect, eu nu cred ca 

au zis ca nu este corect, poate nu au inteles ce am cerut eu, eu nu am cerut sa fie anulata a 

Decizia! Am vrut sa pun in discutia Consiliului Local daca este sau nu oportun sa ii fie 

suspendat dreptul de practica?!” 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Trebuie sa ii dau cuvantul si 

domnului consilier Brînză Andrei – Dan, care de la inceput dorea sa spuna cateva cunvinte, 

da? 

         Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:“Domnule primar, spuneati ca faceti eforturi 

foarte mari pentru a aduce medici, si avem un medic care nu este lasat sa profeseze.” 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Cine nu il lasa? 

        Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:“Domnul manager. Din cate inteleg, Spitalul are 

nevoie de pacienti, doar ca pacientii nu prea au incredere in Spital!? Eu va spun ca multi din 

cetatenii din Husi nu mai au incredere in Spitalul din Husi. De aceea pleaca in alta localitati. 

Eu cand am fost la Spitalul din Husi ca sa nasca, toata lumea mi-a zis ca, cum te duci cu sotia 

sa nasca la Spitalul din Husi? Da, le-am zis, ma duc pentru ca sunt 2 doctori acolo. Ceea ce 

spun eu este ca, scandalurile acestea nu fac decat sa inrautateasca situatia, iar dvs. trebuie sa 

luati o decizie, sau daca Consiliul Local nu ia o decizie in privinta  mangementului Spitalului, 

cred ca lucrurile o sa se inrautateasca destul de mult!?”  

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Vreau sa va spun un singur 

lucru, nimeni nu isi doreste ca Spitalul sa ramana fara medici, nimeni nu isi doreste ca 

Spitalul sa fie pe prima pagina a presei, dar mai este in lucru pe care nu ni-l dorim nimeni, nu 

ne dorim sa avem cat mai multi bolnavi la Spital, dintr-un singur motiv, legislatia asta cu 

privire la modificarea “medicilor de familie” a avut alt scop, incat toate cazurile care mergeau 

pe spital, pe consultatii, doamna dr.poate sa va spuna, au fost trecuti pe medicina  de familie, 

incat aici sa ajunga doar cazuri de rezolvare. Cate persoane ajung acolo, sau cate nu au 

incredere, este ceea ce auzim de la altii, acum ati auzit si dvs. “ 
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        Domnul  consilier Brînză Andrei – Dan:“In functie si de serviciile care sunt oferite.” 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Ideea este in felul urmator, dau 

crezare si domnului Focia, dau crezare si domnului Țocu, dau crezare si domnului…, dar 

haideti sa vedem ce documente aveti, ca sa stim macar ce votam, adica ce votati voi, ca eu 

duc la indeplinire ! M-ati inteles ce am spus, ce votati voi, eu duc la indeplinire!” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:”Chiar credeti ca exista cineva 

care nu isi doreste  ca dr.Tătaru sa  se intoarca la Spital?” 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Daca isi doreste, propun acuma, sa se si voteze, sa 

revina domnul dr.Tătaru , si vom transmite o adresa catre Spital , ca sa isi revoce Decizia!”  

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Trebuie sa o ascultam si pe 

doamna dr.Ivanovici, reprezentant al Consiliului , acolo. Va rog! 

         Doamna consilier Ivanovici Georgiana : “Vroiam sa spun ceva inca de la inceput, dar 

nu prea mai are rost acuma, in ceea ce priveste deficitul de pacienti, vorbind cu celelalte 

doamne din Consiliu de la Vaslui, au spus ca toate spitalele sunt in acest…, numai ca la Husi 

este un pic mai mult. Dar si la Vaslui, si la Bârlad, si peste tot exista un deficit de 
numar de pacienti, nu s-a realizat peste tot. Iar deficitul acesta nu stiu de unde vine, 
colegele mele, prietenele mele din Spitalul Huși, muncesc mult, chiar peste numar..., 
dar cineva nu munceste, cineva nu trage!” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Din ceea ce spuneti dvs., 82% 

s-ar putea sa fie Vasluiul, sau Bârlad-ul, ca am avut informatia de la Casa de Asigurari 
de Sanatate.... 
         Doamna consilier Ivanovici Georgiana : Este vorba de doar cateva procente fata de… 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:….nu asta este problema, 

adevarul este ca sunt sectii care nu isi realizeaza indicatorii. Si daca aici putem sa reprosam, 

in realitate seful de sectie impreuna cu managerul Spitalului nu s-au dus  sa vada care sunt 

motivele , ori transformarea, domnul consilier Bobârnat stie, ca am mai venit cu solutia asta, 

transformarea numarului de paturi, domnul consilier Matei era acolo, cand am spus ca , dau 

exemplu o sectie, ca nu vreau sa supar pe nimeni astazi, Secția “X” nu realizeaza, ca are 50 

de paturi si are ocupate în permanenta 7, 8 sau 20 de paturi. Cele 30 de paturi ar putea fi 

destinate altor activatati, oftalmo, diabet, etc. Deci, asta este, mi s-a motivat ca trebuie sa 

aprobe doamna Vlada, DSP-ul, domnul ministru”nu stiu care”…. 

        Doamna consilier Ivanovici Georgiana : Am vazut ca au niste solutii, dar…. 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:….au niste solutii, trebuie 

reorganizarea asta, sunt sectii care merg foarte bine primavara, de 17 ani tot cunosc Spitalul 

acesta, sunt sectii care merg foarte bine primavara, iarna nu, mai putin perioadele de sarbatori 

iarna, si in momentul in care vine iar primavara, când se poate iesi la munca, acele sectii se 

prabusesc, ma refer ca activitate. Sunt si sectii unde lupta dintre medici …Sunt secții care 

merg foarte bine primăvara, iarna nu. Sau iarna merg bine, iar primăvara, când se poate ieși la 

muncă, acele secții se prăbușesc, mă refer ca activitate. Sunt și celelalte secții unde lupta 

dintre medici,  ca s-o spunem și pe asta…” 

          Doamna consilier Ivanovici Georgiana : Dar, la Interne, de exemplu, nu mai are 
cine cu cine sa se lupte, ca ramane doamna doctor Moraru singura, ca trebuie sa 

nasca doamna doctor Andrei ai de la 01 ianuarie nu mai este!”  
        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Felicitari! 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Sa ii traiasca copilul! Nu am 

facut campanie electorala, propaganda electorala… 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Un medic foarte, foarte bun, si 

unul , si altul. 

        Domnul  consilier Bobârnat Radu:“Va rog sa supuneti la vot propunerea pe care am 

formulat-o, ca sa fie revocata Decizia de suspendare emisa de catre managerul Spitalului!”  

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Oameni buni, ma puneti intr-o 

situatie ?! 
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         Domnul consilier Focia Alexandru: Trebuie sa o  supuneti  la vot, este o propunere, o 

supuneti la vot, o votam, dar haideti sa terminam proiectul acesta de hotarare!  

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Dar nu are nici o legatura, intai 

sa terminati cu proiectul de hotarare si apoi… 

         Domnul  consilier Bobârnat Radu:Eu am facut o propunere care trebuie supusa la vot. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: Haideti sa terminam cu 

proiectul de hotarare, si apoi supunem la vot si propunerea dvs.?! 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Revin la Proiectul de 

hotarare nr.533 din 16.12.2024, si va mai spun inca o data cele 6 propuneri formulate de 

domnul consilier   Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi , referitor la 

membrii  titulari si la membrii supleanti din Consiliul de Administratie al Spitalului 

Municipal Husi… 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Daca puteti umbla la componenta , nu ma simt 

confortabil, apropo de prostia mea?!” 

        Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Auziti, daca eu as pune la 

inima, la cate acuzatii am primit, si din stanga si din dreapta , ar fi trebuit sa plec demult 

acasa!?” 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:  Va mai spun inca o data cele 

6 propuneri formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului 

Husi , referitor la membrii  titulari si la membrii supleanti din Consiliul de Administratie al 

Spitalului Municipal Husi… 

Membri:  

- doamna Ivanovici Georgiana - reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Focia Alexandru  – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- domnul   Țocu Cătălin – reprezentant  Consiliul Local Husi. 

Membri supleanti: 

- doamna Băhnăreanu Mariana  – reprezentant  Consiliul Local Husi; 

- domnul  Dumitrel Georgel  – reprezentant  Consiliul  Local  Husi; 

- doamna Filote Gena  – reprezentant  Consiliul Local Husi.” 

          Domnul  consilier Bobârnat Radu: Nu ar trebui sa fie si un economist? 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi : O sa vina 

propus din partea primarului. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  propunerile 

formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi. Cine 

este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 



Page | 54  

 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  - - X 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi :  Propunerile formulate au fost aprobate   cu  15  voturi  

pentru), 3 abținere) – consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Popa Cătălina –Eugenia, Țocu 

Cătălin. 

 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare completat. Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

-  - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  completată  a fost adoptată cu  16  voturi  

pentru), 2 abținere) - consilieri locali Brînză Andrei – Dan, Popa Cătălina –Eugenia. 

 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: “Domnul consilier Bobârnat 

Radu a propus, deci, inca o data repetati ce ati propus?!” 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Haideti sa terminam ordineda 

de zi a sedintei, propunerea  domnului consilier Bobârnat poate sa fie  discutata la Diverse.” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “ Nu hotarati dvs., daca eu am propus-o acuma, 

supuneti acuma la vot, daca nu vreti si va eschivati, ca nu acum, macar sa stim cine este 

pentru revenirea domnului doctor Tătaru, si cine este impotriva?” 
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         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” La ce serveste asta?” 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Domnul consilier Bobârnat 

doreste sa vada parerea noastra, daca ne dorim sau nu,  ca domnul dr. Tătaru sa se intoarca la 

Spital!?  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: “ In calitate de institutie coordonatoare….” 

          Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:”Nu, sa fie luata o hotarare, prin 

care domnul doctor Tătaru sa fie angajat…” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Sa fie revocata Decizia de suspendare.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Sa fie revocata Decizia de suspendare.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: “Sa fie revocata Decizia de suspendare facultativa, 

asta am solicitat! In calitate de coordonator al Spitalului, am solicitat sa se dea o Decizie prin 

care sa i se ceara Spitalului revocarea Deciziei. Daca vreti sa o respingeti, respingeti-o, asta 

este! Macar stim cine este pentru revenire si cine nu ?! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Spuneti-mi cum sa sune textul 

ce trebuie sa il supun la vot!? 

         Domnul consilier Focia Alexandru : “Daca Consiliul Local Husi este de acord cu 

revocarea Deciziei de suspendare a contractului individual de munca a domnului  dr.Tătaru?” 

Asta trebuie sa supuneti la vot! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Supun la vot propunerea 

formulata  de domnul consilier Bobârnat Radu - “ Consiliul Local Husi este de acord cu 

revocarea Deciziei de suspendare a contractului individual de munca a domnului  dr.Tătaru?” 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: “Adica, sa revina dr.Tătaru inapoi la Spital!”. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  - - X 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru - - X 

10.  Donciu George - Răducu - - X 

11.  Focia Alexandru  - - X 

12.  Ivanovici Georgiana  - - X 

13.  Matei  Gabriela  - - X 

14.  Matei Ionel - - X 

15.  Pascal Petru - - X 

16.  Patrașcu Luiza  - - X 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  - - X 

19.  Țocu Cătălin  - - X 
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           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Propunerea formulată  de domnul consilier  Bobârnat 

Radu a fost respinsă cu  5 voturi  pentru) – consilieri locali: Bobârnat Radu, Boeru Sergiu, 

Brînză Andrei – Dan, Cocuz Adrian, Popa Cătălina –Eugenia, 12 abținere). Domnul consilier 

Bîrsă Ștefan – Andrei nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu:Domnule consilier Bobârnat 

Radu , putem merge mai departe? Sanatate, multumim! Sanatate, dar nu la modul…. 

          Domnule consilier Bobârnat Radu: “O sa cer sa mi se puna la dispozitie procesul-

verbal, sanatate sa aveti si voi, si sa nu aveti nevoie de….”  

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Sanatate tuturor! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Aici nu este un test , cine il iubeste sau nu pe dr. 

Tătaru…?! 

            Domnule consilier Bobârnat Radu: “Ei nu! Cine voteaza impotriva, asta este ideea!” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: “Atunci sa mai votam odata si impotriva!” 

           Domnule consilier Bobârnat Radu: “Abtinerea inseamna un vot impotriva.” 

           Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:” Ati introdus un punct pe 

ordinea de zi, ok,cred ca toti ne-am adunat astazi aici la 8,30…. 

Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Ca sa fim  eficienti. 

            Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan:….corect, dar ca sa discuti o 

problema ce putea fi discutata la punctul “Diverse”, in mijlocul sedintei , si sa discutam 1 ora, 

mai avem si alte proiecte de hotarare ce trebuie discutate?!” 

 

25. Proiect de hotarare nr.535  din 17.12.2024 privind  acordarea avizului pentru 

desfașurarea activitatii de pompe funebre si similare(servicii funerare)  pe raza 

municipiului Huși de către SC   CASA  FUNERARA   LUCA   SRL - iniţiator 

primarul municipiului Huşi. 

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect 

de hotarare?  Nu sunt, trecem la vot. 

           Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent  motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 
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9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  18  voturi  pentru). 

 

26. Proiect de hotarare nr.536  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Politiei Locale a municipiului Husi, ale caror salarii de baza sunt 

sub limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Da, va rog, domnule consilier Țocu Cătălin?! 

       Domnul  consilier Țocu Cătălin: “Activitatea Politiei Locale la nivelul municipiului Husi 

este sub nivelul salariului de baza minim brut pe tara, lucru pe care il cunoastem cu totii. 

Apropo de prietenii, si eu am o prietenie cu domnul Nastase, directorul Politiei Locale, dar 

dincolo de prietenia asta nu pot sa nu constat ca Politia Locala , multi, putini, politisti cat or 

fi, nu isi face treaba.Mereu s-a spus “nu am destui oameni”, dar Politia Locala are si alte 

atributiuni altele decat cele  de a muta balizele la manifestarile care se organizeaza la nivel de 

oras. L-as intreba, daca ar fi domnul Nastase aici, de numarul de, sau poate ne spune doamna 

Trofin, cate amenzi a aplicat Politia Locala? Nu stim nici asta, lucrurile nu sunt eficiente, nu 

functioneaza corespunzator, nu functioneaza corespunzator nici dincolo la Politia Nationala, 

dar acolo nu mai este atributul nostrum, decat acela de a colabora. Haideti sa ii transmitem, 

de fapt eu ii transmit ori de cate ori ma intalnesc  cu domnul Nastase, acelasi mesaj, din 

nefericire lucrurile nu se indreapta de foarte multi ani, si trebuie facut ceva, sa stiti ca nu este 

numai opinia mea, este opinia majoritatii celor …” 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Este opinia tuturor, a tuturor,  

ar fi bine daca cei care au materiale  pe ordinea de zi , sa fie mereu prezenti aici, si domnul 

Nastase putea sa raspunda problemelor dvs. 

         Domnul primar al municipiului Husi,ing.Ioan Ciupilan: “Proiectul de hotarare aflat in 

discutie face referire la nivelul de salarizare. Nu stiu acum cate amenzi a aplicat Politia 

Locala Husi, nu le am centralizate, dar cred ca are in jur de  100/saptamana, dar marea 

problema la Politia Locala este alta,ei sunt doar 2/tura, din care unul este luat , conform 
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Protocolului, de Politia Municipala, fac echipa cu jandarmii, cu cei de la “paza si ordine”, ca 

nu au nici ei oameni suficienti. Faptul ca noi avem 24,25 cu tot cu conducere, cu contabil, cu 

tot ce au ei acolo, cu supraveghetorii de la camerele video, sambata si duminica sunt “zile 

duble”, care se recupereaza, normal legea spune ca trebuie sa fie doi/tura, dar sunt si alte 

activitati care le fac, daca ii vedem,dar  daca noi nu constientizam  sa ne pastram propriile 

bunuri, nu suntem  invatati decat cu amenda, si cu parul, asta este! Daca eu ma duc in Piata, 

eu ma duc, si ii zic cuiva “ai grija ca ai calcat pe spatiul verde”, stii ce raspuns primesc, da? II 

fac poza,ii dau amenda, pe care o va plati sau nu o va plati. Noi avem o educatie, nu toti, o 

parte dintre noi, care cred ca pot sa parcheze oriunde, sa stea pe trecere de pietoni, si spre 

surprinderea mea, si cei de la “Rutiera”, care i-ati vazut de multe ori la semafor , nici macar 

nu se uita ca ceilalti parcheaza langa semafor, pe trecerea de pietoni, dar nu ii amendeaza. 

Serviciul rutier, de circulatie, din Municipiul Husi, efectiv are un singur scop , si o spun cu 

mana pe inima, radar-ul. Atat!” 

          Domnul  consilier Țocu Cătălin: “Iata confirmarea la ceea ce spuneam eu mai inainte, 

inclusiv Politia Nationala nu functioneaza corespunzator! 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Domnule consilier Donciu, 

doriti sa spuneti ceva? 

          Domnul  consilier Donciu George – Răducu: Referitor la ceea ce a adus domnul primar 

in discutie, semaforul, daca au competenta  pe fluidizarea circulatiei, este foarte bine! 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Bun, multumesc.Supun la vot  

proiectul de hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) 

? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 

- - X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea   a fost adoptată cu  17  voturi  pentru),  

1 abținere)- consilier local Popa Cătălina –Eugenia. 
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27. Proiect de hotarare nr.537  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Clubului Sportiv Municipal Husana  Husi, ale caror salarii de baza 

sunt sub limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință. 

 

28. Proiect de hotarare nr.538  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul  Directiei de Asistenta Sociala Husi, ale caror salarii de baza sunt 

sub limita salariului de baza minim brut pe tara garantat in plata- iniţiator primarul 

municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
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 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință. 

 

29. Proiect de hotarare nr.539  din 17.12.2024 privind stabilirea salariilor de baza pentru 

personalul din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Husi si din 

serviciile publice fara personalitate juridica, subordonate Consiliului Local al 

municipiului Husi, ale caror salarii de baza sunt sub limita salariului de baza minim brut 

pe tara garantat in plata- iniţiator primarul municipiului Huşi. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 
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 Comisia de muncă, familie, protecție socială, administrarea serviciilor publice 

furnizate, proiecte europene și relații externe– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre.  

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință. 

 

30. Proiect de hotarare nr.540 din 17.12.2024 pentru  aprobarea  Regulamentului  

privind eliberarea  acordului  de funcționare/autorizației de alimentație  publică  

privind desfașurarea activităților comerciale  și serviciilor de piață  de către agenții  

economici  pe raza  municipiului  Huși,județul Vaslui - iniţiator primarul 

municipiului Huşi.   

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de învățământ, sănătate, activități sportive, activități social-culturale, culte– 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

             Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     
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             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  16  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință. Domnul consilier Brînză Andrei – Dan nu și-a exprimat votul, nu 

se afla în sala de ședință. 

 

31. Proiect de hotarare nr.541 din 17.12.2024 privind preluarea contractului  de 

concesiune nr.24 din 03.01.2011, a terenului in suprafata de 15,46 mp, apartinand 

domeniului privat al municipiului Husi, situat  in municipiul  Husi, str. B-dul 1 Mai, 

nr.1 - iniţiator primarul municipiului Huşi.   

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt, trecem la vot. 

            Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  nu și-a exprimat votul, nu se afla în sala de ședință 
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5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  16  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință. Domnul consilier Brînză Andrei – Dan nu și-a exprimat votul, nu 

se afla în sala de ședință. 

 

32. Proiect de hotarare nr.542  din 17.12.2024 privind modificarea Contractului de 

concesiune nr.7944 din 21.03.2011 încheiat între Municipiul Husi și Hagiu Catalin-

Gabriel  - iniţiator primarul municipiului Huşi.   

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare?  

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa corectati Anexa la proiectul de hotarare, in 

loc de  Act aditional la contractul  de inchiriere, corect  se va trece “Act aditional la 

contractul de concesiune.” 

          Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare  corectat/ modificat (Act aditional la contractul de concesiune).Cine este  pentru),  

împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea corectată/modificată  a fost adoptată cu  17  

voturi  pentru). Doamna consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu 

era conectată la platforma  online de videoconferință.  

 

33. Proiect de hotarare nr.543 din 17.12.2024 privind aprobarea prelungirii duratei 

unor contracte de concesiune pentru terenuri apartinând domeniului privat al 

municipiului Huși, începând cu data de 01.01.2025- iniţiator primarul municipiului 

Huşi.   

            Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista 

avize favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de  amenajarea teritoriului și urbanism– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

        Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  X - - 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  X - - 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  X - - 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 
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16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  17  voturi  pentru). Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință.  

 

34. Proiect de hotărâre nr.544 din 17.12.2024 privind modificarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 14.619,54 mii lei inregistrat la 31.12.2023, ca 

sursa de finantare  a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2024  – 

inițiator primarul municipiului Huși.  

       Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu   precizeaza ca exista avize 

favorabile din partea comisiilor de specialitate: 
 Comisia  juridică, de disciplină și administrație publică –  avizează favorabil proiectul 

de hotărâre. 

 Comisia de buget-finanţe, activităţi economice– avizează favorabil proiectul de 

hotărâre. 

       Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu : Sunt discutii  la acest proiect de 

hotarare? Daca nu sunt discutii, trecem la vot. 

         Președintele de ședință , domnul consilier Boeru Sergiu: Supun la vot  proiectul de 

hotarare în variantă propusă de inițiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.     

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   

Nr. crt. 
 

Numele şi prenumele consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Bîrsă Ștefan – Andrei  X - - 

2.  Bobârnat Radu  - - X 

3.  Boeru Sergiu X - - 

4.  Brînză Andrei - Dan  - - X 

5.  Cătănescu Mariana-Elisabeta absent motivat 

6.  Chetran Cela - Tamara  X - - 

7.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

8.  Cocuz Adrian  - - X 

9.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

10.  Donciu George - Răducu X - - 

11.  Focia Alexandru  X - - 

12.  Ivanovici Georgiana  X - - 

13.  Matei  Gabriela  X - - 

14.  Matei Ionel X - - 

15.  Pascal Petru X - - 

16.  Patrașcu Luiza  X - - 

17.  Popa Cătălina -Eugenia 
nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință 

18.  Toma Cătălina Tania  X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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        Doamna jr.Jalbă Corina-Roxana - consilier juridic in cadrul Comp.juridic din 

Primaria municipiului Husi : Hotărârea  a fost adoptată cu  14  voturi  pentru),  

3 abținere) - consilieri locali : Bobârnat Radu, Brînză Andrei – Dan, Cocuz Adrian.Doamna 

consilier local Popa Cătălina - Eugenia nu și-a exprimat votul, nu era conectată la platforma  

online de videoconferință.  

 

           Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Imediat ca dau cuvantul, nu 

inainte de a va multumi eu, de a va dori Sarbatori Fericite,ma bucur ca am dus sedinta pana la 

capat, chiar daca a fost una destul de incarcata, cu multe pagini,sa fiti sanatosi! 

          Domnul primar al municipiului Husi,  ing.Ioan Ciupilan : Dati-mi voie sa va urez si eu 

Sarbatori Fericite, un Craciun Fericit, un An Nou Fericit, sa va multumesc pentru colaborarea 

pe care am avut-o, si chiar daca uneori am discutat  pe pozitii diferite, s-au rezolvat toate 

problemele  in folosul comunitatii, de aceea as vrea sa incheiem cu o cupa de sampanie,sa 

aveti parte de tot binele din lume, si sa lucram in continuare  pentru binele  comunitatii! 

          Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu :Multumim si presei, celor  

care au fost impreuna cu noi pe tot parcursul anului 2024, pentru ca duc mesajele mai 

departe, va dorim sanatate, si sa veniti in continuare la lucrarile sedintelor Consiliului Local 

Husi!. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul  consilier Boeru Sergiu : Declar închise lucrările  

ședinței ordinare  a Consiliului Local  al  Municipiului Huşi  din data de  23 decembrie  

2024. 
              
 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                        SECRETAR GENERAL ,   

                 Sergiu Boeru                                                            jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 

 

 

 
 
    Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


